
Protok6l nr XVI/15

przebiegu obrad Rady Miasta Wloclawek

w dniu 29 lutego 2015r.

Vll kadencji

Miejsce posiedzenia: sala nr 4 Urzqdu Miasta Wloclawek

Zielony Rynek 11/13



W dniu 29 lutego 2016 roku o godzinie 9.00 w sali nr 4 Urzedu Miasta Wlociawek przy ul.
Zielony Rynek 11/13 rozpoczely siq obrady XVI sesji Rady Miasta Wloclawek Vll kadencji,
kt6rq zwolat i kt6rej przewodniczyf radny Jarosfaw Chmielewski Przewodniczqcy Rady

Miasta Wloclawek.

Ad. 1
Sprawy organizacyjne
- otwarcie sesji
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski otworzyl obrady XVI sesji Rady
Miasta Wtoctawek, witajqc Prezydenta Miasta Wloclawek dr Marka Wojtkowskiego,
Zastqpc6w Prezydenta Miasta: MagdalenQ Korpolak-Komorowskq oraz Monikq Berger,
przybylego na sesjq radnego Sejmiku Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego Stanislawa
Pawlaka. Jak r6wnie2 dyrektor6w wydziaf6w oraz pozostalych pracownik6w UrzQdu Miasta.
Przewodniczqcy Rady Miasta powitat takie obecnych na sesji przedstawicieli wloclawskich
medi6w, mieszka6c6w miasta oraz radnych Rady Miasta uczestniczqcych w obradach.
- stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw
Chmielewski stwierdzii, i2 na stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z

lista obecno(ci 24 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 29 lutego br. sq prawomocne.
Lista obecnosci radnych z XVI sesji Rady Miasta stanowi zalecznik do protokolu,
Lista os6b uczestniczAcych w XVI sesji Rady Miasta stanowi zat4cznik do protokotu.
- przyjqcie protokofu z obrad XV sesji Rady Miasta
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e w Biurze RaoV
Miasta oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzqdu Miasta dostqpny byt do wglqdu
projekt protokolu Nr 15/2015 z obrad XV sesji Rady Miasta Wfoctawek Vll kadencji, kt6ra
odbyla siq w dniu 11 stycznia 2015 roku, z kt6rym to protokolem radni mogli siq zapoznai i

wnieii ewentualne uwagi. Nie zgtoszono uwag i uzupelnieri
- zmiany do porzqdku obrad
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski zwr6cil siq z zapytaniem do
radnych czy wnosza propozycje zmian do przekazanego porz4dku obrad. Ze strony radnycn
nie padty propozycje zmian. Natomiast Przewodniczacy Rady Miasta poinformowaf, ie
zgodnie z I53 Statutu Miasta Wtoctawek dokonuje zmiany w przesianym porzqdku obrao,
kt6ra spowodowana zostala wycofaniem przez wnioskodawce tj. prezydenta Miasta
Wloclawek projekt uchwafy w sprawie skladki czionkowskiej na rzecz Stowarzyszenia
Lokalna Grupa Dzialania Miasto Wloclawek. W zwiqzku z tym ww. uchwala zostaje
wykreSlona z porzqdku obrad dzisiejszej sesji, natomiast radnym przekazano aktuatny
porzqdek obrad. Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w zwi4zku z proibq
wykonawcy programu gospodarki niskoemisyjnej, kt6ry zwr6cil siq o przesuniqcre
procedowania nad projektem uchwaty w sprawie planu gospodarki niskoemisyjnej dla
Gminy Miasto Wloclawek na poczQtek obrad proponuje, aby punkt obrad dotyczqcy ww.
zagadnienia zaplanowany, jako 12 punkt aktualnego porzEdku obrad przesuniqty zostat na w
miejsce punktu nr 4. wobec braku innych propozycji przewodniczqcy Rady Miasta poddal
pod glosowanie przesuniqcie punktu nr, 12 czyli projektu uchwaiy zmieniajqcej uchwalq w



sprawie uchwalenia i przyjqcia ,,Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Miasto
Wloclawek" na punkt nr 4 porzqdku obrad.
W wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecnoici 24 radnych za propozycjq zmiany

kolejnoici zagadnierl w porzqdku obrad wszyscy radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, glos6w

przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
Po dokonaniu glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowai,2e obrady sesyjne w

dniu dzisiejszym odbywai siq bqdq wedlug zmienionego porzqdku obrad.

A zatem obradv XVI sesii Radv Miasta odbvwai sie beda wedlus nastepuiaceso porzadku:

1. Sprawy orga nizacyjne.
a/ otwarcie sesji

b/ stwierdzen ie quorum
c/ przyjqcie protokolu z obrad XV sesji
d/ zmiany do porzqdku obrad XVI sesji.

2. Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie miqdzysesyjnym.

3. Projekt uchwaly w sprawie wyboru lawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wloclawku na

kadencjq od 2016 r. do 2019 r., zgtoszonych w wyborach uzu pefn iajqcych.

4. Projekt uchwafy zmieniajqcej uchwalg w sprawie uchwalenia iprzyjqcia,,Planu gospodarki

niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloclawek".

5. Sprawozdanie Starosty Wloctawskiego i Prezydenta Miasta Wtoclawek z dzialalnoSci Komisji

Bezpiecze6stwa i Porzqdku dla Miasta Wloclawek na prawach powiatu i Powiatu
Wloclawskiego za 2015 rok.

6. Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia ,,Programu zapobiegania przestqpczo6ci oraz

ochrony bezpieczedstwa obywateli iporzqdku publicznego dla Miasta Wlociawek iPowiatu
Wloctawskiego na lata 2016 - 2018" w zakresie dotyczacym Miasta Wloclawek.

7. Projekt uchwafy w sprawie wprowadzenia przepis6w porzqdkowych zwiqzanych z

wykonywaniem krajowego transportu drogowego w zakresie przewozu os6b i baga2u

taks6wka na terenie miasta Wloclawka.

8. Projekt uchwaly w sprawie dodatkowych oznaczei taks6wek.

9. Projekt uchwaly uchylajqcej uchwalq w sprawie jednolitego oznakowania taks6wek
osobowych zarejestrowanych na terenie Gminy Miasta Wloclawka.

10. Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na

2O16 r.

11. Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy
Finansowej na lata 2015-2028.



l2.Projekt uchwaiy zmieniajqcej uchwalq w sprawie zwolnienia od podatku od
nieruchomoici budynk6w lub ich czq5ci, poioionych na terenie Gminy Miasto Wloclawek
w granicach wyznaczonych przez Plac Wolno5ci, ul. Zduiskq, Zielony Rynek, ul. Zwiqzk6w
Zawodowych, ul. Bechiego, Bulwary Marszalka Pilsudskiego, ul. Piwnq, ul. Prymasa
Wyszyriskiego, ul. Brzeskq do Placu Wolno6ci, w kt6rych wykonano remont calej elewacji
albo ograniczono emisjq dwutlenku wqgla poprzez: przylqczenie budynku do miejskiej
sieci cieplowniczej lub zmianQ ogrzewania wqglowego na ogrzewanie elektryczne,
gazowe lub olejowe.

l3.Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwale w sprawie uchwalenia i przyjqcia ,,Planu
gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloclawek".

l4.Projekt uchwaly w sprawie utworzenia Zespolu Szkolno - Przedszkolnego nr 1we
Wloclawku, ul. Gatczyriskiego 9 inadania statutu.

15.Projekt uchwafy w sprawie zalo2enia Gimnazjum z Oddzialami PrzysposabiajEcym i do
Pracy we Wfoctawku, ul. Nowomiejska 25 oraz wl4czenia do Zespolu Szk6t Budowalnych
we Wtoclawku, ul. Nowomiejska 25.

16.Projekt uchwaty w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej nr 2 we Wfocfawku, ul.
Zytnia 17 .

lT.Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia stanowiska dotyczqcego poparcia projektu Uchwaty
sejmowej w sprawie ustanowienia Roku 2017 Rokiem Rzeki Wisty.

18.Projekt uchwaly zmieniajecej uchwalq w sprawie wskazania Wiceprzewod niczecego Rady
Miasta do wykonywania niekt6rych czynnoSci w stosunku do Przewodn iczqcego Rady
Miasta Wlocfawek.

l9.Sprawozdanie z dzialalnoici Rady Miasta Wloclawek Vll kadencji za okres obejmujqcy
grudziefi 2014 roku i2015 rok.

l9.Sprawozdanie z dziatalno5ci komisji stalych Rady Miasta Wloclawek.
19.1. Sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Rewizyjnej
19.2. Sprawozdanie z dzialalno5ci Komisji Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta
19.3. Sprawozdanie z dzialalno6ci Komisji Edukacji
19.4. Sprawozdanie z dziatalnoici Komisji Zdrowia, Rodziny iOpieki Spotecznej
19.5. Sprawozdanie z dzialalno6ci Komisji Kultury iSportu
19.6. Sprawozdanie z dzialalno6ci Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego
19.7. Sprawozdanie z dziatalnoici Komisji Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska

20.Projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta

Wfocfawek na 2016 rok.

21.Plan pracy Rady Miasta Wtoclawek na 2016 rok.



22.Plan pracy komisji stalych Rady Miasta Wloclawek na 2016 rok.
22.I Plan pracy Komisji Rewizyjnej.
22.2.Plan pracy Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta.
22.3. Plan pracy Komisji Edukacji
22.4. Plan pracy Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spoiecznej

22.5. Plan pracy Komisji Kultury iSportu
22.6. Plan pracy Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego.
22.7 Plan pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska.

23.Projekt uchwaly w sprawie podtrzymania stanowilka wyra2onego w Uchwale Nr

xxlv /774/2072 z dnia 30 sierpnia 2012 roku w sprawie rozpatrzenia skargi Pana I
I n. dziatanie Prezydenta Miasta Wfoctawek.

24. Projekt uchwafy w sprawie przekazania wniosku.

25.lnterpelacje, wnioski i zapytania radnych.

26. Informacje i komunikaty.

27. Zamkniqcie obrad.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalno5ci miasta w okresie miedzysesyjnym.

Informacja, kt6rQ przedstawif Radzie Miasta Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski,
obejmuje okres od dnia 11 stycznia 2016 roku, czyli od ostatniej sesji Rady Miasta
Wloclawek, do dnia dzisiejszego i przedstawia sie nastqpujEco:

W zakresie dzialai Biura Zam6wiefi Publicznych m.in.:

- 27 stycznia zawarto umowq dotyczqcq zam6wienia publicznego na zadanie pn.,,Budowa
boiska wielofun kcyjnego przy Zespole Szk6l Samochodowych" z firmq: Przepi6ra-Gruda
Karolina PrzedsiQbiorstwo Handlowo Uslugowe ,,GRUMlX", z siedzibq w Budzislawiu na
kwotq 425 148,26 brutto. W toku sa kolejne postQpowania. 3 marca mija planowany termin
sktadania ofert na zadanie pn.,,Utrzvmanie teren6w zieleni na terenie miasta Wloclawek z

podzialem na 5 zadafi", natomiast na zadanie pn. ,,Budowa chodnik6w" planowany termin
skladania ofert mija 9 marca.

W zakresie Referatu Zdrowia i Spraw Spofecznych m.in.:

- w styczniu zawarto umowy pomiqdzy Gmina Miastem Wloclawek, a radcami prawnymi i

adwokatami oraz organizacjami pozarzqdowymi o Swiadczenie nieodptatnych porad
prawnych na terenie miasta Wtoctawek, zgodnie z ustawE z dnia 6 sierpnia 2015 r. o

nieodpfatnej pomocy prawnej oraz edukacji prawnej. W styczniu z nieodplatnej pomocy
prawnej skorzystato ponad 60 os6b.

- 27 stycznia na mocy zarzqdzenia ogfoszony zostaf otwarty konkurs ofert na wykonywanie
zadad publicznych zwiqzanych z realizacjq zadai samorzqdu gminy w roku 2015 w zakresie



przeciwdzialania uzaleinieniom ipatologiom spofecznym przez organizacje pozarzEdowe

oraz inne podmioty prowadzace dzialalno6d poiytku publicznego.

W zakresie dzialalno6ci Wydzialu Gospodarki Mieiskiej m.in.:

- zlecono wykonanie dokumentacji projektowej na budowq oiwietlenia ulicznego na ulicy

Skrajnej w ramach budietu obywatelskiego.

- podpisano umowe o sprzeda2 bilet6w za pomoca telefonu kom6rkowego z firmq SKYCASH

Sp. z o. o. w Warszawie.

- podpisano umowe na konserwacjq urzqdzei przystankowych

Przedsiqbiorstwem Komunikacyjnym Sp. z o.o. we Wloclawku.

W zakresie dzialalnoici Wydzialu Edukacji i Rozwoju Spolecznego m.in.:

z Miejskim

- 16 lutego odbylo siq spotkanie wiceprezydent dr Barbary Moraczewskiej iprzedstawicieli
wydzialu z Radq Pedagogicznq Gimnazjum Nr 9 oraz przedstawicielami rodzic6w uczniow

Gimnazjum Nr 9 w sprawie zamiaru likwidacji Gimnazjum.

- 9 lutego opublikowane zostalo zarzadzenie w sprawie ustalenia planu dofinansowania

zawodowego nauczycieli z uwzglqdnieniem doradztwa metodycznego ze Srodk6w na

doskonalenie zawodowe nauczycieli na rok 2016 rok. W zarzqdzeniu ustalono plan

dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli z uwzglqdnieniem doradztwa
metodycznego w kwocie 474 4I8 zt zaplanowane w bud2ecie Miasta Wioclawek na rok

2016.

- w dniach od 18 do 29 stycznia w szkolach miasta Wtoclawek trwaly ferie zimowe' W
p6lkoloniach zorganizowanych przez Gminq Miasto Wloclawek uczestniczylo 180 uczni6w w

trzech wloclawskich szkofach: Szkole Podstawowej nr 3, Szkole Podstawowej nr 20 oraz

Zespole Szk6f lntegracyjnym. Na zorganizowanie p6fkolonii przeznaczono Srodki w
wvsokoici 30 000 zl.

- do 22 lutego trwata ankieta wir6d rodzic6w dzieci sze6cioletnich w Przedszkolach i

Szkolach Podstawowych na temat plan6w rodzic6w w zwiqzku z ewentualnym wyborem
plac6wki od 1 wrzeinia tego roku. Nab6r do przedszkoli, oddziai6w przedszkolnych i

pierwszych klas szk6f podstawowych rusza l marca.

W zakresie dzialalno6ci Biura Sportu iTurystyki m.in,:

- ogloszony zostal konkurs na dofinansowanie zadai z zakresu kultury fizycznej.

Przyjmowanie ofert trwa do 9 marca. Szczeg6lowe informacje o zasadach konkursu znaleii
mo2na w Biuletynie Informacji Publicznej. PodjQto r6wnie2 prace zwiEzane z

przyjmowaniem, weryfikacjq wniosk6w idokument6w zloionych zgodnie z uchwalq Rady

Miasta w sprawie nagr6d iwyr62nieri za osiqgniqte wyniki sportowe oraz za osiqgniqcia w
dziafalnodci sportowej w roku 2015.

W zakresie dzialalno3ci Wydzialu Rozwoju Miasta m.in.:



- 17 lutego w Urzedzie Miasta Wloctawek odbylo siQ spotkanie wladz miasta z

przedstawicielam i gmin oSciennych, Starostwa Powiatowego, Powiatowego Urzqdu Pracy,

Centrum Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego w zakresie projektu zbudowania
platformy elektronicznej dla wsp6lnej promocji gospodarczej. Celem spotkania byfo

zachqcenie do nawiqzania wsp6lpracy instytucjonalnej dla stworzenia platformy

elektronicznej, jako narzqdzia efektywnych dzialari dla dostarczania inwestorom, zar6wno

lokalnym jak izewnqtrznym, kompleksowej wiedzy potrzebnej do podejmowania decyzji o

inwestowaniu. Natomiast 25 lutego odbyto siq posiedzenie Konsultacyjnej Rady

Gospodarczej, kt6rego 916wnym tematem bylo,,szkolnictwo zawodowe".

W zakresie dzialalno5ci Wydzialu Kultury m,in.:

- zorganizowane zostalo, z moim udzialem, spotkanie Zespolu ds. promocji kultury w
Centrum Kultury ,,Browar 8."

W zakresie dzialalnoSci Wydzialu Inwestycji m.in.:

- zlecono wykonanie sygnalizacji na przej6ciu dla pieszych na ul. Lipnowskiei i Ptockiej.

- w trakcie realizacjijest adaptacja pomieszczed przy ul. tqgskiej 2Owrazz wyposaieniem na

Zaktad AktywnoSci Zawodowej we Wfoclawku.

- trwajA prace przy realizacji m.in. budowy boiska wielofu nkcyjnego przy Zespole Szk6l

Samochodowych, rozbudowy wielofunkcyjnego boiska sportowego i placu zabaw przy

Szkole Podstawowej nr 14 oraz zagospoda rowan ia boiska szkolnego przy ZS nr 8. TrwajQ

prace przygotowawcze do kolejnych zadaf inwestycyjnych.

Ze strony radnych nie zgloszono zapytari dotyczqcych przedstawionej informacji.

Ad.3
Projekt uchwaly w sprawie wyboru lawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wfocfawku na

kadencjq od 2015 r. do 2019 r., zgfoszonych w wyborach uzupelniajecych.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonat Przewodniczacy Rady Miasta radny Jarosfaw

Chmielewski informujqcy, 2e zgodnie z art. 160 9l ustawy - Prawo o ustroju sqd6w
powszechnych, lawnik6w do sqd6w okrqgowych oraz iejonowych wybierajq rady gmin,

kt6rych obszar objqty jest wladciwosciq tych sqd6w w glosowaniu tajnym. Przed

przystEpieniem do wybor6w Rada Miasta Wtoclawek powotala zesp6l ds. opiniowania
kandydat6w na lawnik6w do sqd6w powszechnych na kadencjq 2Ot6-2O19, zgtoszonych w
wyborach uzu pefniajqcych, kt6rego zadaniem byto przedstawienie opinii o zgloszonych

kandydatach w zakresie spelniania przez nich wymog6w okreSlonych w ustawie. Majqc na

uwadze wystqpienie Sqdu Okrqgowego, na kadencjq 2016- 2019 - w wyborach
uzupeiniajqcych Rada Miasta Wtoclawek winna dokonai wyboru 13 iawnik6w, w tym 2 do
orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy i ubezpieczeri spolecznych spolr6d os6b
spelniajqcych wymogi ustawy.
W zwiqzku z tym Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6cif siq do radnej Katarzyny Zarqbskiej
PrzewodniczQcej Zespofu ds. opiniowania kandydat6w na iawnik6w zgioszonych w
wyborach uzupefniajqcych o przedstawienie opinii o zgioszonych kandydatach jak r6wnie2 o



przedstawienie przez Panie radnE opinii Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego do
przedstawionego projektu uchwaiy.
Radna Katarzyna Zarqbska Przewodniczqca Zespolu poinformowala, 2e wypelniajqc wym69 5

2 Uchwaly Rady M iasta Wloctawek Nr XIV /724/2075 z dnia 29 grud nia 2015 roku, Zesp6l ds.

opiniowania kandydat6w na lawnik6w do Sqdu Okrqgowego na kadencjq 2016-2019, w
wyborach uzupetniajqcych podczas posiedzenia w dniu 9 luteSo 2016 roku dokonal analizy

zgloszeri kandydat6w na lawnik6w w zakresie spelnienia przez nich wymog6w okreSlonych

w ustawie - Prawo o ustroju sqd6w powszechnych, stwierdzajec, co nastepuje:
- do Sqdu Okrqgowego we Wioctawku dokonano !6 zglosze{;
- do Sqdu Okrqgowego Wydziaiu Pracy i Ubezpieczeri Spofecznych dokonano 4

zgfoszeri.
- Wszystkie zgloszenia dokonane byly w ustawowym terminie przez uprawnione do

tego podmioty.
- Do zgloszeri dotqczono wymagane w art. 162 5 2, 3 i 4 ustawy o ustroju sqd6w

powszechnych zatqczniki.
- W zwiqzku z faktem, i2 wszystkie zgfoszenia speinialy wymogi formalne, podlegafy

one dalszej ocenie pod wzglqdem spefnienia przesfanek materia Ino-prawnych

wymienionych w art. 158 i 159 ustawy o ustroju sqd6w powszechnych.

- tacznie 20 kandydat6w posiada obywatelstwo polskie i korzysta z pelni praw

cywilnych iobywatelskich, jest nieskazitelnego charakteru, ukoriczyto 30 lat 2ycia, a

nie przekroczylo 70 lat, jest zatrudnionych, bqdi prowadzi dzialalnodi gospodarcz4

lub mieszka w miejscu kandydowania, co najmniej od roku, jest zdolnych ze wzglqdu

na stan zdrowia do peinienia obowiqzk6w lawnika, posiada wyksztalcenie, co

najmniej Sredn ie.
- Wobec wszystkich zgloszonych kandydat6w zasiQgnieto opinii od Komendanta

Wojew6dzkiego Policji.
- Lista z wykazem osobowym dokonanych zgloszeri do S4du OkrQgowego stanowi

zalqcznik do n in iejszej opinii.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaty byi przedmiotem obrad Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego, kt6ra po

dokonaniu analizy przedmiotowego zagadnienia jednogioSnie pozytywnie zaopiniowala
projekt uchwaly. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji

rad na Katarzyna Zarqbska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e wybory
kandydat6w na lawnik6w odbywajq siq w glosowaniu tajnym w zwiqzku z tym naleiy
dokonad spoSr6d radnych wyboru komisji skrutacyjnej, a zatem poprosil o zglaszanie

kandydatu r do komisji.
W imieniu Klubu radnych Prawa i Sprawiedliwo5ci radny Janusz Dqbczyriski zglosil do komisji

skrutacyjnej kandydaturq radnego Krzysztofa Kowalskiego, kt6ry wyrazil zgodq na

kandydowanie. Radna Ewa Szczepariska w imieniu Klubu radnych Platformy Obywatelskiej
zaproponowata do komisji skrutacyjnej kandydaturq radnej Katarzyny Zarqbskiej, ktora
wyrazita zgodq na kandydowanie. Natomiast Klub radnych Sojuszu Lewicy Demokratycznej
w imieniu, kt6rego wystapil radny Krzysztof Kukucki zglosit do pracy w komisji skrutacyjnej
kandydaturq radnego Dariusza Wesolowskiego, kt6ry wyrazit zgodq na kandydowanie.



Wobec braku innych propozycji kandydatur do prac w komisji, Przewodniczqcy Rady Miasta

radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod glosowanie sklad komisji skrutacyjnej w osobach:
radny Krzysztof Kowalski, radna Katarzyna ZarQbska, radny Dariusz Wesotowski.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 24 radnych za wyborem komisji

skrutacyjnej z udziatem ww. radnych, radni Rady Miasta Wtoclawek opowiedzieli siq

jednomy6lnie. Gtos6w wstrzymujqcych siq oraz przeciwnych nie stwierdzono.
Po dokonaniu aktu glosowania dla potrzeb komisji skrutacyjnej PrzewodniczEcy Rady Miasta

ogfosil 10 minutowQ przerwe w obradach.

Przerwo w obrodach XVI sesji Rody Miosto

Wznowienie obrod XVI sesji Rady Miosta po przerwie.

WznawiajEc obrady Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poprosit

Przewodniczqcq Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie radnym Regulaminu gtosowania.

Przewodniczqca Komisji Skrutacyjnej radna Katarzyna Zarqbska odczytafa Regulamin

glosowania na lawnik6w:

REGULAMIN GTOSOWANIA NA I.AWNIKOW

1. Gfosowanie jest tajne.

2. Giosowanie przeprowadza Komisja Skrutacyjna, wybrana spo6r6d radnych.

3. Radni glosujq na kartach przygotowanych przez Komisjq Skrutacyjnq.

4. Karty do gfosowania przygotowane sq odrqbnie dla Sqdu Okrqgowego we

Wioctawku, Sqdu Okrqgowego - Wydzialu Pracy i Ubezpieczen Spofecznych we

Wlocfawku.

5. Karty do gfosowania opatrzone sE pieczQciE Radi Miasta i posiadajq informacjq ilu

lawnik6w powinno byd wybranych.

6. Na kartach do glosowania nazwiska kandydat6w umieszczone sq w kolejnolci

alfabetycznej.

7. Radni glosujq na okre6lonych kandydat6w, stawiajQc znak ,,x" w kratce z prawej

strony obok nazwisk najwyiej tylu kandydat6w ilu lawnik6w do tych Sad6w.

8. Radny mo2e gtosowad na mniejszE liczbq lawnik6w.

9. Za niewa2ny uznaje siq glos, jeieli na karcie do gfosowania postawiono znak ,,x" w
kratce po prawej stronie obok nazwisk wiqkszej liczby kandydat6w, ni2 fawnik6w jest

wybieranych.



11, Karty inne, ni2 sporzqdzone przez Komisjq SkrutacyjnE lub nieopatrzone pieczqciA

Rady Miasta Wloclawek oraz przedarte sa kartami niewa2nymi.

12. Dopisanie na karcie do glosowania dodatkowych nazwisk albo poczynienie innych

dopisk6w lub skre6leri nie wplywa na wainoid oddanego na niej glosu'

13. Komisja dla zebrania gfos6w poslu2y siq urnq, do kt6rej po jej zapieczqtowaniu zbiera

siq na Sali obrad karty do gtosowania od poszczeg6lnych radnych'

14. Komisja skrutacyjna po przeprowadzonym glosowaniu sporzqdza zestawienie

wynik6w glosowania do poszczeg6lnych sqd6w.

W zestawieniu wymienia siq odpowiednio liczby:

1) wydanych kart do glosowania,

2) oddanych kart do glosowania,

3) kart niewainych,
4) kart wainvch,
5) glos6w wa2nie oddanych na poszcze96lnych kandydat6w'

14. Na podstawie wyiej wymienionych zestawiei komisja skrutacyjna ustala wyniki

wvbor6w lawnik6w.

15.Zawybranych|awnik6wuwaiasiQtychkandydat6w,kt6rzyotrzyma|iko|ejno
najwiqkszq liczbq wa2nie oddanych glos6w.

16. Jeieli r6wnq liczbq glos6w uprawniajEcE do uzyskania mandatu lawnika otrzymato

kilku kandVdat6w, to o uzyskaniu mandatu przez danego kandydata rozstrzyga Rada

w ponownym glosowaniu na podstawie niniejszego regulaminu'

Ponowne glosowanie przeprowadza komisja skrutacyjna w tym samym skladzie'

Przedmiotowa sytuacja bqdzie miala miejsce w6wczas, gdy r6wnq liczbq glos6w

otrzyma wiqcej kandydat6w ni2 liczba pozostatych do obsadzenia mandat6w

lawn ik6w.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poddal pod glosowanie przyjecie

Regulaminu gtosowania na lawnik6w'

oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.
przewodniczEcy Rady Miasta poinformowat, i2 Regulamin wyboru lawnik6w zostai przyjqty

w zaproponowanym brzmieniu.
Nastepnie cztonkowie Komisji Skrutacyjnej przekazali radnym karty do gtosowania' aby

mogli oni w spos6b tainy dokonai wyboru lawnik6w spo6r6d zgloszonych kandydat6w'

zar6wno do Sqdu Okrggowego jak i Sqdu Okrqgowego - Wydzialu Pracy i Ubezpieczen

Spolecznych we Wlocfawku.
Po dokonaniu przez radnych aktu gtosowania Komisja skrutacyjna zabezpieczyfa urnQ clo

gtosowania iopuScifa salq obrad, aby kontynuowaC pracq.



Natomiast Przewodniczqcy Rady Miasta zaproponowal, aby prowadzii obrady nad kolejnymi
punktami porzqdku obrad, co nie wzbudzilo sprzeciwu radnych Rady Miasta.

Ad.4
Projekt uchwaty zmieniajacej uchwalq w sprawie uchwalenia i przyjqcia ,,Planu gospodarki

niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloclawek".

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Pan Romuald Meyer reprezentujacy wykonawcq

projektu - Pomorskq GrupQ KonsultingowQ w Bydgoszczy informujqc, 2e Uchwalq Nr

Xll/99 /2Ot5 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 paidziernika 2015 r. zostaf przyjQty do

realizacji dokument pn.,,Plan gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wfoclawek". Na

sporzqdzenie przedmiotowego dokumentu Gmina otrzymala w ramach prowadzonego przez

Narodowy Fundusz Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie konkursu,

dotacjq w wysokoSci 85% koszt6w projektu z Programu Operacyjnego Infrastruktura i

Srodowisko na lata 2007-2013 w ramach dziatania 9.3. Termomodern izacja obiekt6w
u2yteczno5ci publicznej - plany gospodarki niskoenlisyjnej. Warunkiem otrzymania

dofinansowania byfo uzyskanie pozytywnej oceny wniosku o ptatno(i koticowq dla

opracowanego projektu. W styczniu 2015 roku Prezydent otrzymal informacjq o pozytywnej

weryfikacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej.
Na pro6bq Funduszu rozszerzono tytul projektu, kt6ry brzmi ,,Plan gospodarki

niskoemisyjnej wraz z dokumentami towarzyszqcymi dla Gminy Miasto Wloctawek".
Dokumentem towarzyszacym sq elementy niezbqdne do opracowania aktualizacji projektu

zalo2eri do planu zaopatrzenia w cieplo, energiq elektryczn4 i paliwa gazowe dla Gminy

Miasto Wfoclawek na lata 2OL5-2O2O, stanowiQce zatqcznik do niniejszei uchwaly. Ponadto

w ramach weryfikacji planu, z uwagi na du2e zainteresowanie tematykq planu zar6wno

w5r6d mieszkaric6w, podmiot6w oraz jednostek organizacyjnych ponownie

przeprowadzono nab6r wniosk6w dotyczqcy zglaszania zadari inwestycyjnych z zakresu
poprawy, jako6ci powietrza w mieicie. Nab6r ten wiqzat siq z modyfikacjq tabeli
przedstawionej w punkcie 9.4-1 pn. Harmonogram dziafari. Dodatkowo w harmonogramie
tym dodano kolumnq, w kt6rej przyporzqd kowano do dzialari zwiqzanych z odnawialnymi
ir6dlami energii (OZE) warto(d wzrostu iloSci energii produkowanej z OZE, co pozwolilo

okreilid cel oraz wskainik wzrostu udzialu OZE.

Opinia komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwaty analizowala podczas obrad Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony

Srodowiska, kt6rej pozytywnq opiniq o zaproponowanych zmianach przedstawil radnym

Przewodniczqcy Komisji radny Dariusz Jaworski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

Wobec braku uwag oraz zgloszeri do zabrania gfosu w dyskusji przez radnych nad
przedstawionym zagadnieniem PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski
poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie

uchwalenia i przyjqcia ,,Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wtoctawek".
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W wvniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 20 radnvch. za przvieciem uchwalv

radni opowiedzieli sie iednomv5lnie, gtos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie

stwierdzono.
Wobec powy2szego PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski
poinformowal, 2e w rezultacie dokonanego gtosowania Rada Miasta podjqla uchwaiq w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.5
Sprawozdanie Starosty Wloclawskiego i Prezydenta Miasta Wloclawek z dziafalno5ci

Komisji Bezpieczefstwa i Porzqdku dla Miasta Wloclawek na prawach powiatu i Powiatu
Wloclawskiego za 2015 rok.

Sprawozdanie w przedmiotowej sprawie przedstawil Dyrektor Wydzialu Zarzqdzania

Kryzysowego Janusz Majerski, kt6ry wyjaSnil, ie realizujqc zadania Prezydenta Miasta

Wfociawek i Starosty Wlociawskiego w zakresie zwierzchnictwa nad miejskimi i powiatowymi

slu2bami, inspekcjami istra2ami oraz zadania okreSlone w ustawach z zakresu porzqdku

publicznego i bezpieczeristwa obywateli, Komisja Bezpiecze6stwa i Porzqdku dla Miasta

Wtoclawek na prawach powiatu i Powiatu Wfoctawskiego, w pelnym zakresie wykonafa

zamierzenia Planu Pracy Komisji na 2015 r. Komisja pracowala w nowym skladzie osobowym
na kadencjq 2015-2018. Komisja zrealizowala zaplanowana tematykq nawiEzujaca do
ustawowych zadafi Prezydenta Miasta Wlocfawek iStarosty Wloclawskiego okre6lonych w
ustawie o samorzqdzie powiatowym w zakresie porzqdku publicznego i bezpieczeristwa

obywateli na czterech posiedzeniach.
W dniu 25 marca 2015 r.:
l.Przyjqto, Regulamin organizacyjny Komisji Bezpiecze6stwa i Porzqdku dla Miasta

Wloclawek na prawach powiatu i Powiatu Wloctawskiego".
2.Przyjqto Plan pracy Komisji Bezpieczeristwa iPorzqdku dla Miasta Wloclawek na prawach

powiatu i Powiatu Wloclawskiego na 2015 rok.
3.Przyjeto informacje Komendanta Miejskiego Policji we Wloclawku o stanie
bezpieczefistwa i porzqdku publicznego na terenie Miasta Wioclawek i Powiatu

Wloclawskiego w 2014 roku. Komisja zapoznala siq z informacjQ dotyczqcq realizacji

,,Programu zapobiegania przestqpczo6ci oraz ochrony bezpieczeristwa obywateli iporzqdku
.publicznego dla Miasta Wfoclawek i Powiatu Wloclawskiego na lata 2012 - 2o75" oraz

gl6wnymi kierunkami dzialafi Komendy Miejskiej Policji we Wlocfawku w 2015 roku.
4.Przyjeto informacjq Komendanta Straiy Miejskiej we' Wloctawku o realizacji zada(t z

zakresu bezpiecze6stwa iporzqdku publicznego na terenie Miasta Wioctawek za 2014 rok.

Komisja zapoznala siq z informacjq dotyczqcA realizacji ,, Programu zapobiegania
przestQpczoici oraz ochrony bezpiecze6stwa obywateli iporzqdku publicznego dla Miasta

Wloclawek i Powiatu Wloclawskiego na lata 2012 - 2075" oraz z gl6wnymi kierunkami
dziaiaf Straiy Miejskiej we Wlocfawku w 2015 roku.
5. Przyjqto informacjq Komendanta Miejskiego Pafstwowej Straiy Poiarnej we Wloctawku o
stanie bezpieczeistwa przeciwpoiarowego na terenie Miasta Wloclawek i Powiatu
Wioctawskiego w 2OI4 roku. Komisja zapoznaia siQ z informacjq dotyczqca realizacji

,,Programu zapobiegania przestepczoSci oraz ochrony bezpieczenstwa obywateli iporzqdku
publicznego dla Miasta Wloctawek i Powiatu Wfoclawskiego na lata 2012 - 2015" oraz z
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gt6wnymi kierunkami dzialari Komendy Miejskiej Pafstwowej StraZy Poiarnej we Wloclawku
w 2015 roku.
W dniu 22 czerwca 2015 r.:
1. PrzyjQto informacje Pa6stwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Wfoclawku o
stanie bezpieczefstwa sanitarno - epidem iologicznego na terenie Miasta Wtoctawek i

Powiatu Wloclawskiego w 2014 roku. Komisja zapoznata siq z informacjq dotyczqcq realizacji

,,Programu zapobiegania przestqpczo5ci oraz ochrony bezpieczeistwa obywateli iporzEdku
publicznego dla Miasta Wloclawek i Powiatu Wtoclawskiego na lata

2072 - 2OI5" oraz z gl6wnymi kierunkami dzialari Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej we Wfocfawku w 2015 roku.
2. Przyjeto informacjq Powiatowego Lekarza Weterynarii we Wtoctawku o stanie

bezpieczeistwa sanitarno - weterynaryjnego na terenie Miasta Wtoclawek i Powiatu

Wloclawskiego w 2O!4 roku. Komisja zapoznala siq z informacjq dotyczqcq realizacji

,,Programu zapobiegania przestqpczoSci oraz ochrony bezpieczeistwa obywateli iporzqdku
pubficznego dla Miasta Wfoctawek i Powiatu Wlociawskiego na lata 2012 'ZOI5"oraz z

gl6wnymi kierunkami dzialari Inspekcji Weterynaryjnej - Powiatowego Inspektoratu
Wetervnarii we Wloclawku w 2015 roku.
3. Przyjqto informacjq Miejskiego Inspektora Nadzoru Budowlanego we Wloclawku o stanie

bezpiecze6stwa obiekt6w budowlanych na terenie Wtoclawka w 2014 roku.

4. Przyjqto informacjq Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego we Wloclawku o
stanie bezpieczeristwa obiekt6w budowlanych na terenie Powiatu Wlocfawskiego w 2014

roku.
W dniu 7 oaidziernika 2015 r.:
1. Przyjqto informacjq Komendanta Miejskiego Policji we Wloclawku o stanie

bezpieczeistwa i porzqdku publicznego na terenie Miasta Wloclawek i Powiatu

Wloclawskiego za I p6f rocze 2015 roku.
2. Przyjqto informacjq Komendanta Miejskiego Panstwowej Straiy Po2arnej we Wloclawku o
stanie bezpieczefstwa przeciwpo2a rowego na terenie Miasta Wloclawek i Powiatu

Wloctawskiego za I p6irocze 2015 roku.
3. Przyjqto informacjq Paistwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Wlocfawku o
stanie bezpieczeistwa sanitarno - epidemiologicznego na terenie Miasta Wtoctawek i

Powiatu Wloclawskiego za I p6trocze 2015 roku.
4. PrzyjQto informacjq Powiatowego Lekarza Weterynarii we Wfoclawku o stanie

bezpieczeistwa sanitarno - weterynaryjnego na terenie Miasta Wloclawek i Powiatu

Wloclawskiego za I p6frocze 2015 roku.
5. Przyjeto informacjq Komendanta Straiy Miejskiej we Wloclawku o dzialalnosci Stra2y

Miejskiej we Wloctawku za I p6lrocze 2015 roku.
6. Przystqpiono do opracowania zaio2eri do projektu, Programu zapobiegania przestqpczo6ci

oraz porzqdku publicznego i bezpieczeistwa obywateli dla Miasta Wloclawek i Powiatu

Wtoclawskiego na lata 2016-2018.
W dniu 18 srudnia 2015 r.:
1. Dokonano analizy i pozytywnie zaopiniowano planowane zabezpieczenie Srodk6w
finansowych na realizacjq zadari z zakresu bezpiecze6stwa iporzqdku publicznego przez

Wydzial Zarzqdzania Kryzysowego oraz Stra2 Miejskq w budiecie Miasta Wloclawek na 2016
ro K.
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2. Dokonano analizy i pozytywnie zaopiniowano planowane zabezpieczenie Srodk6w

finansowych przez Wydzial Tarz4dzania, Administracji i Bezpieczeistwa w bud2ecie Powiatu

Wloclawskiego na 2016 rok na realizacjq zadari z zakresu bezpieczefstwa i porzqdku

pu blicznego.
3. Opracowano iprzyjqto projekt, Programu zapobiegania przestepczogci oraz porzqdku

publicznego i bezpieczeristwa obywateli dla Miasta Wloclawek iPowiatu Wloclawskiego na

lata 2016-2018.
4. Dokonano analizy projektu oraz przyjQto Plan Pracy Komisji Bezpiecze6stwa i Porzqdku dla

Miasta Wloclawek na prawach powiatu iPowiatu Wloclawskiego na 2016 rok.

5. Dokonano analizy projektu oraz przyiqto ,,Sprawozdanie Starosty Wtoclawskiego i

Prezydenta Miasta Wfoctawek z dzialalnoici Komisji Bezpiecze6stwa i Porzqdku dla Miasta

Wtoclawek na prawach powiatu i Powiatu Wloclawskiego za 2OI5 rok" .

Realizacja zada6 przez Komisjq w 2015 roku wynikajqca z art. 38a ustawy o samorzqdzie

powiatowym w znacznym stopniu przyczynifa siq do zachowania i utrwalenia, na

akceptowalnym przez lokalnq spoleczno6d poziomie bezpieczefstwa iporzqdku publicznego

oraz sprzyjata wsp6tpracy i wsp6fdzialaniu administracji samorzqdowej oraz miejskich i

powiatowych slu2b, inspekcji i straiy.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaty byl przedmiotem obrad Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego, kt6ra po

rozpatrzeniu przedmiotowego zagadnienia pozytywnie zaopiniowata przedfo2one

Sprawozdanie. Opiniq w powyiszej sprawie przedstawil Radzie Miasta Wiceprzewod n iczqcy

Komisji radny Damian Chelminiak.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski

dyskusjq nad przedstawiony Sprawozdaniem.

Wobec braku uwag oraz glos6w w dyskusji ze strony radnych

radny Jarosfaw Chmielewski poddal pod glosowanie

Sorawozdania

poinformowal, 2e otwiera

Przewodniczqcy Rady Miasta
przyjqcie przedstawionego

W wvniku glosowania przeprowadzoneqo w obecnoici 18 radnvch, za przvieciem

Sprawozdanie Starostv Wlocfawskiego i Prezvdenta Miasta Wloclawek z dzialalnoici Komisii

Bezpieczefistwa i Porzadku dla Miasta Wloclawek na prawach powiatu i Powiatu

Wtoclawskieso za 2015 rok radni opowiedzieli sie iednomvslnie, Plos6w przeciwnvch oraz

wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski

poinformowal, ie w rezultacie dokonanego glosowania ww. Sprawozdanie zostaio przyjQte

przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Sprawozdanie - zalqcznik do protokotu.

Ad.6
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Projekt uchwaty w sprawie uchwalenia ,,Programu zapobiegania przestepczosci oraz
ochrony bezpieczeistwa obywateli i porzqdku publicznego dla Miasta Wloclawek i

Powiatu Wloclawskiego na lata 2016 - 2018" w zakresie dotyczqcym Miasta Wfoclawek.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal takie Dyrektor Wydzialu Zarzqdzania Kryzysowego

Janusz Majerski informujac, ie Ustawa z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorzqdzie powiatowym
oddaje do wytqcznej wlaiciwoici Rady Miasta Wloctawek uchwalenie przygotowanego przez

KomisjQ Bezpieczedstwa iPorzqdku dla miasta Wloclawek na prawach powiatu iPowiatu
Wloclawskiego projektu ,,Programu zapobiegania przestqpczo(ci oraz ochrony
bezpieczeristwa obywateli i porzqdku publicznego dla Miasta Wloclawek i Powiatu
Wlocfawskiego,, w zakresie dotyczqcym miasta Wfoctawek W zwiqzku z faktem, 2e traci moc

,,Program zapobiegania przestqpczoSci oraz ochrony bezpieczeistwa obywateli iporzqdku
publicznego dla Miasta Wloclawek i Powiatu Wtoclawskiego na lata 2012-2015", wlasciwym
jest podjqcie uchwafy przez Radq Miasta Wtoctawek w sprawie przyjQcia opracowanego

,,Programu zapobiegania przestqpczo6ci oraz ochrony bezpieczeistwa obywateli iporzqdku
publicznego dla Miasta Wloclawek i Powiatu Wiocfawskiego na lata 2016 - 2018,, w zakresie

dotyczqcym Miasta Wloclawek.

Opinia Komisii statei Radv Miasta:
Opiniq o projekcie uchwaly przedstawil Radzie Miasta Wiceprzewod niczqcy Komisji
Porzqdku Prawnego i Publicznego radny Damian Chelminiak informujqc,2e po rozpatrzeniu
przedmiotowego zagadnienia Komisja pozytywnie zaopiniowafa przedloiony projekt
uchwaly.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, Ze otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaty.

Wobec braku uwag oraz glos6w w dyskusji ze strony radnych Przewodniczqcy Rady Miasta
radny Jaroslaw Chmielewski poddat pod gtosowanie przyjqcie przedstawionego projektu
uchwaly w sprawie uchwalenia ,,Programu zapobiegania przestepczoici oraz ochrony
bezpieczeistwa obywateli i porzqdku publicznego dla Miasta Wtoctawek i Powiatu
Wloclawskiego na lata 2016 - 2078" w zakresie dotyczqcym Miasta Wloclawek.

W wvniku gfosowania przeorowadzoneeo w obecnoici 20 radnvch, za przvieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, eios6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta, radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal,2e w rezultacie dokonanego gfosowania uchwata zostala podjqta przez Radq

Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwafa - zalqcznik do protokolu.

Ad,7
Projekt uchwaly w sprawie wprowadzenia przepis6w porzqdkowych zwiqzanych z

wykonywaniem krajowego transportu drogowego w zakresie przewozu os6b i bagaiu
taks6wke na terenie miasta Wloctawka.
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Informacji na temat proponowanego projektu uchwaiy udzielila Dyrektor Wydzialu

Komunikacji Maria Kotwasiriska, wyja5niajqc, 2e zmiany w dotychczasowych regulacjach
prawnych oraz warunk6w prowadzenia dzialalnoici gospodarczej zwiqzanej z

wykonywaniem krajowego transportu drogowego w zakresie przewozu os6b taks6wkq,

spowodowaly koniecznoSi przygotowania projektu nowej uchwaty.

Na podstawie art. 15 ust. 5 ustawy z dnia 15 listopada 1984 r. Prawo przewozowe, rada

gminy moie wprowadzii przepisy porzqdkowe dotyczqce przewozu os6b i baga2u

taks6wkami. Proponowane zmiany skierowane sq dla pasaier6w, kt6rzy bqdq mogli

otrzymad pelnq informacjq o przepisach porzqdkowych obowiqzujqcych podczas

wykonywania transportu drogowego taks6wkq. JednoczeSnie niniejsza uchwala okre6la

uprawnienia kierowcy taks6wki wobec pasa2era. Proponowana uchwala byla tak2e

konsultowana z przedstawicielami organizacji zrzeszajqcych miejscowych taks6wkarzy.

Przyjqcie przez Radq Miasta niniejszej uchwafy, pozwoli na dostosowanie przepisow prawa

miejscowego do obowiqzujqcych uregulowaf prawnych.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Przedlo2ony projekt uchwafy byl przedmiotem obrad Komisji Gospodarki Miejskiej iOchrony
Srodowiska, kt6ra rozpatrzyla oraz poz6ywnie zaopiniowata zaproponowane zmiany. Opiniq
przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Dariusz Jaworski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowaf, 2e otwiera

dyskusjq nad prolektem procedowanej uchwaly.

W dvskusii udziaf wzieli:
Radnv Stanislaw Wawrzonkoski zapytal o przebieg konsultacji z przedstawicielam i

organizacji zrzeszajqcych miejscowych taks6wkarzy, na co wskazuje uzasadnienie do

uchwaty. Czy przedstawione rozwiqzania nie budzily sprzeciwu.
Radny Rafal Sobolewski zapytal czy w toku konsultacji byly prowadzone rozmowy na temat
lokalizacji miejsc postojowych dla taks6wek.
Dvrektor Wvdziatu Komunikacii Maria Kotwasiriska odpowiadajqc na pytania radnych

wyjaSnila,2e pomimo braku na obradach sesyjnych przedstawicieli (rodowiska taks6wkarzy,

moie zapewnii, ie przed wypracowaniem ostatecznej wersji przedstawionego materiafu,
odbylo siq spotkanie z przedstawicielami Srodowiska, w kt6rym udzial wziqli wszyscy prezesi

korporacji, podczas spotkania caty tekst uchwaty zostal gruntownie przedyskutowany i

zaakceptowany, pomimo r6inic zdaf w niekt6rych kwestiach, w kt6rych w du2ej mierze

dziala ustawa Prawo przewozowe, kt6ra reguluje sprawy wykonywania przewoz6w

taks6wkami jak i przewoz6w osobowych. Przedstawiona uchwata zostala wypracowana

wsp6lnie i zaakceptowana przez 6rodowisko. O moZliwoici uczestniczenia w obradach

komisji jak r6wnie2 obradach dzisiejszej sesji, podczas kt6rej bqdq procedowane stosowne
uchwaty powiadomiono osoby zainteresowane. Natomiast odnoszqc siq do pytania w
sprawie lokalizacji miejsc postojowych Pani Dyrektor poinformowala, 2e wnioski Srodowiska

taks6wkarzy w tej sprawie kierowane byly do Zarzqdu Drogi i tam byly rozstrzygane,
poniewa2 nie zawsze byly one zgodne z zasadami ruchu drogowego, natomiast lokalizacja
postoju taks6wek jest tematem otwartym ponadto tego typu zagadnienia sa rozpatrywane i
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opiniowane przez Komisjq organizacji ruchu, kt6rej Pani Dyrektor jest przewodniczEce - na

bie2qco.

Po wyczerpaniu gfos6w w dyskusji na temat procedowanego punktu porzEdku obrad

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie

projektu uchwaly w sprawie wprowadzenia przepis6w porzQdkowych zwiqzanych z

wykonywaniem krajowego transportu drogowego w zakresie przewozu os6b i bagaiu

taks6wkq na terenie miasta Wloclawka.
W wvniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 21 radnvch za podieciem uchwalv

radni opowiedzieli sie iednomvilnie, orzv braku gtos6w orzeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch
g!-g

Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e uchwafa zostafa podjQta

przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata - zalqcznik do protokoiu.

KontynuujQc obrady XVI sesji Rady Miasta Wloclawek PrzewodniczEcy Rady Miasta radny

Jaroslaw Chmielewski poinformowat, ie w chwili obecnej nastapi powr6t do procedowania

nad punktem nr 3 porzqdku obrad, kt6ry dotyczy wyboru tawnik6w, poniewai ukoriczyta

swojE pracQ komisja skrutacyjna.

Wobec powy2szego gtos zabrala Przewodniczqca komlsji skrutacyjnej radna Katarzyna

Zarqbska, kt6ra odczytafa protok6t sporzQdzony i podpisany przez cztonk6w komisji.

Protok6l komisii skrutacvinei
powofanei w trakcie XVI Sesii Radv Miasta Wloctawek

w celu przeprowadzenia wvbor6w do:

1. Sqdu Okrqgowego we Wloclawku,
2. SEdu Okrqgowego - Wydzialu Pracy i Ubezpieczei Spofecznych we Wlocfawku.

Komisia w skladzie:
Przewodniczqcy - Radna Katarzyna Zarqbska

czlonkowie: - Radny Krzysztof Kowalski
- Radnv Dariusz Wesolowski

stwierdza, co nastqpuje:

1. w glosowaniu na stan 25 radnych udzial wziqlo:

a. Sqdu Okregowego we Wtoclawku -24 radnych,
b. Sqdu Okrqgowego - Wydzialu Pracy i Ubezpieczei Spolecznych

we Wtoclawku - 24 radnvch.

2. Listy kandydat6w do poszczeg6lnych Sqd6w stanowiq odpowiednie zalqczniki do
n in iejszego protokofu i tak.
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2) zatqcznik nr 1- lista kandydat6w do Sqdu Okrqgowego we Wloclawku,
3) zalqcznik nr 2 - lista kandydat6w do Sqdu Okrqgowego - Wydzialu Pracy i

Ubezpieczeri Spofecznych we Wtoclawku.

3. Po otwarciu urny i obliczeniu kart do glosowania oddano nastepujEcE liczbq kart do

glosowania na poszczeg6lne sqdy:

1) Sqd Okrqgowy we Wloclawku
- kart do glosowania - 24, w tym:
- kart wa2nych -24
- kart niewaZnvch -0
- glos6w wainych -24
- gios6w niewa2nych -0

2) Sqd Okrqgowy - Wydzial Pracy i Ubezpiecze6 Spolecznych we Wloclawku
- kart do giosowania 24, w tym:
- kart wa2nych -24

- kart niewainych -0
- gtos6w wa2nych -24
- glos6w niewainych-0

4. Wykaz uzyskanych gtos6w przez kandydat6w na tawnik6w do poszczeg6lnych sqd6w

stanowi odoowiednio:
- zalqcznik nr 3 -do Sqdu Okrqgowego we Wtoclawku,
- zafqcznik nr 4 -do Sqdu Okrqgowego - Wydzialu Pracy i Ubezpieczei Spolecznych.

5. Listy kandydat6w, kt6rzy uzyskali wymagana liczbq glos6w, aby uzyskad mandat
lawnika stanowiq odpowiednio:
zatqcznik nr 5 -do Sqdu Okrqgowego we Wfoctawku,
zalqcznik nr 6 - do Sqdu Okrqgowego - Wydziafu Pracy i Ubezpiecze6 Spolecznych

we Wloctawku.

Nastepnie Przewodniczqca komisji skrutacyjnej radna Katarzyna Zarqbska odczytala liczbq

gios6w otrzymanych przez poszczeg6lnych kandydat6w na lawnik6w:

Zalqcznik Nr 1 do protokofu Komisji skrutacyjnej

1. Ciborowska Alina
Dqbicka Anna

5. Durniat Barbara El2bieta

4. Hajnowska Krystyna

5. Kowalska Halina Maria
5. Langnerowicz Jan

Lewandowska Barbara

8. Lewandowska Beata
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9. Marciniak Jadwiga Teresa

10. Oborski Zbigniew
11,. Orliiska Ewa

12. Pawlowska Zofia Jadwiga

_L 5. Stolcman Maria Jolanta

14. Strze2ek-Helminiak Aniela

15. 5mieszna Krystyna Maria

-LO. W6icik lwona

L, Gabryelczyk Agnieszka

z. Kalinowski Wiktor Klaud iusz

5. Klosowska Lidia Helena

4. Kozir{ski Zdzisiaw Antoni

Zalqcznik Nr 2 do protokofu Komisji Skrutacyjnej

Zalqcznik Nr 3 do protokolu Komisii Skrutacyjnei

Zalqcznik Nr 4 do protokofu Komisji Skrutacyjnej

1. Ciborowska Alina
Debicka Anna 4

3. Durniat Barbara El2bieta 20

4- Hajnowska Krystyna 0

5. Kowalska Halina Maria 2L

6. Langnerowicz Jan 1

Lewandowska Barbara 15

8. Lewandowska Beata 0

9. Marciniak Jadwiga Teresa 22

10. Oborski Zbigniew 21

11. Orlifiska Ewa z5

L2. Pawlowska Zofia Jadwiga 22

LJ. Stolcman Maria Jolanta +

1.4. Strze2ek-Heiminiak Aniela 19

1f,, Smieszna Krystyna Maria 0

-LO. W6icik lwona 23
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1. Gabryelczyk Agnieszka 18

2. Kalinowski Wiktor Klaud iusz 10

3. Ktosowska Lidia Helena -L)

4. Koziriski Zdzistaw Antoni

Zalqcznik Nr 5 do protokofu Komisji skrutacyjnej

I, Ciborowska Alina

2. Durniat Barbara Elibieta
Kowalska Halina Maria

4- Langnerowicz Jan

5. Lewandowska Barbara

o. Marciniak Jadwiga Teresa

Oborski Zbigniew

8. Orli6ska Ewa

9. Pawtowska Zofia Jadwiga

10. Strze2ek-Hef minia k Aniela,
11. W6jcik lwona

Zalqcznik Nr 6 do protokolu Komisji Skrutacyjnej

1. Gabryelczyk Agnieszka

2. Klosowska Lidia Helena

Po zakoriczonej prezentacji prac komisji skrutacyjnej, kt6rei dokonata Przewodniczqcq radna

Katarzyna Zarqbska Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal, i2 przystqpuje do glosowania nad projektem uchwaly.
A zatem Przewodniczqcy Rady Miasta zapytal radnych, kto jest za przyjqciem projektu

uchwaly w sprawie wyboru iawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wloclawku na kadencjq od

2016r. do 2019r., zgloszonych w wyborach uzupelniajqcych w nastqpujqcym skladzie do:

Sadu Okregoweso - Ciborowska Alina, Durniat Barbara El2bieta, Kowalska Halina Maria,

Langnerowicz Jan, Lewandowska Barbara, Marciniak Jadwiga Teresa, Oborski Zbigniew,

Orliriska Ewa, Pawlowska Zofia Jadwiga, Strze2ek-Helm in iak Aniela, W6jcik lwona,

Sadu Okresowego - Wvdziatu Pracv i Ubezpieczefi Spolecznvch - Gabryelczyk Agnieszka,

Klosowska Lidia Helena.
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W wyniku giosowania przeprowadzonego w obecno6ci 23 radnych za przyjqciem uchwafy w

zaproponowanym brzmieniu radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych oraz

wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.

Po zako6czonym procedowaniem nad ww. punktem porzqdku obrad, wobec braku

sprzeciwu ze strony radnych, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski

oglosil 15 minutowa przerwe w obradach.

Przerwo w obrodoch XVI sesji Rody Miosto.

Wznowienie obrod XVI sesji Rody Miosto

Ad.8
Projekt uchwaly w sprawie dodatkowych oznaczef taks6wek,

Wprowadzenia do zagadnienia dokonala Dyrektor Wydzialu Komunikacji Maria Kotwasi6ska,

informujqc, 2e zmiany w dotychczasowych regulacjach prawnych oraz warunk6w
prowadzenia dzialalnoici gospodarczej zwiqzanej z wykonywaniem krajowego transportu
drogowego w zakresie przewozu os6b taks6wka, spowodowaly konieczno5i przygotowania

projektu nowej uchwaly. Na podstawie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 15 listopada 1984 r.
Prawo przewozowe, rada gminy mo2e wprowadzii obowiqzek stosowania dodatkowych
oznaczei idodatkowego wyposa2enia technicznego w odniesieniu do taks6wek. Obecnie

obowiqzuje uchwala Rady Miejskiej Wloclawka Nr XXVlhT9/92, z dnia 25 wrzeinia 1992r. w
sprawie jednolitego oznakowania taks6wek osobowych zarejestrowanych na terenie Gminy
Miasta Wloclawek. Naleiy dodad,2e od wej3cia w iycie w/w uchwaly, do chwili obecnej,
kilkakrotnie zmienity siq przepisy prawa regulujqce funkcjonowanie przedsiqbiorc6w

wykonujqcych krajowy transport drogowy w zakresie przewozu os6b taks6wkE (ustawa z

dnia 6 wrzeinia 2001r. o transporcie drogowym).
Projekt uchwaty w sprawie dodatkowych oznaczeh taks6wek, okre6la wymogi dotyczace

oznaczei taks6wek we Wtoclawku, wprowadzajqc jednoczeSnie:

a) nowy wz6r emblematu z numerem bocznym oraz okre6la spos6b jego umieszczenia na

pojeid zie;

b) jednolity wz6r informacji o opfatach za przejazd.

Proponowana uchwala byla tak2e konsultowana z przedstawicielam i organizacji

zrzeszajqcych miejscowych taks6wkarzy.
Przyjqcie przez Radq Miasta niniejszej uchwaly, pozwoli na dostosowanie przepis6w prawa

miejscowego do obowiqzujqcych uregulowari prawnych.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Przedloiony projekt uchwafy byl przedmiotem obrad Komisji Gospodarki Miejskiej iOchrony
Srodowiska, kt6ra rozpatrzyla oraz jednomySlnie pozytywnie zaopiniowala zaproponowane
rozwiqzania. opiniQ przedstawif Radzie Miasta Przewodniczecy Komisji radny Dariusz

Jaworski.
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Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowaf, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

W dvskusii udziat wzieli:
Radnv Stanisfaw Wawrzonkoski zapytal, z jakiego powodu wywolywana jest kolejna uchwala

uchylajqca uchwafe w sprawie jednolitego oznakowania taks6wek skoro obecnie
procedowana uchwala w sprawie dodatkowych oznaczefi taks6wek zawiera wszystkie

niezbqdne dane, zatem czy jest to wla6ciwe rozwiqzanie.
Dvrektor Wvdzialu Komunikacii Maria Kotwasiriska wyjaSnila, ie miala podobne wqtpliwo5ci
w tej sprawie jak Pan radny, lecz po konsultacji prawnej okazato siq, ie takie rozwiazanie

musi byi zastosowane, poniewai uchwata poprzednia w tej sprawie byla uchwalona w roku

1992 iopublikowana wedlug og6lnie przyjqtych w6wczas zasad bez publikacji w dzienniku

Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego sted ze wzglqd6w proceduralnych i legislacyjnych

dotyczqcych publikacji naleialo zastosowai takie rozwiqzanie.
Po wyczerpaniu gfos6w w dyskusji na temat procedowanego punktu porzqdku obrad

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie

projektu uchwaty w sprawie dodatkowych oznacze6 taks6wek.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego w obecnolci 24 radnvch za podieciem uchwalv

opowiedzialo sie 23 radnvch przv braku glos6w przeciwnvch oraz l qtosie wstrzvmuiacvm

!.!-s
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie uchwala zostala podjqta
przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zatqcznik do protokofu.

Ad.9
Projekt uchwaly uchylajqcej uchwalq w sprawie jednolitego oznakowania taks6wek
osobowych zarejestrowanych na terenie Gminy Miasta Wloclawka,

Jak wyja6nila Dyrektor Wydziatu Komunikacji Maria Kotwasi6ska, zmiany w

dotychczasowych regulacjach prawnych oraz warunk6w prowadzenia dziafalno5ci

gospodarczej zwiqzanej z wykonywaniem krajowego transportu drogowego w zakresie

przewozu os6b taks6wk4, spowodowaly koniecznoSi przygotowania projektu nowej

uchwaly. Nowa uchwata w sprawie dodatkowych oznaczed taks6wek, okreila wymogi
dotyczqce oznaczef taks6wek we Wtoclawku, wprowadzajqc jednoczeinie:

a) nowv wz6r emblematu z numerem bocznym oraz okreSla spos6b jego umieszczenia na

pojeidzie; b) jednolity wz6r informacji o oplatach za przejazd.

Wobec powy2szego racjonalnym i uzasadnionym jest wyeliminowanie z obrotu prawnego

uchwaty Nr XXVI/179/92 Rady Miejskiej Wtoclawka z dnia 25 wrzeinia 1992 roku w sprawie

jednolitego oznakowania taks6wek osobowych zarejestrowa nych na terenie Gminy Miasta

Wfoctawka. Zgodnie z tresciq obowiqzujqcego w 1992r.art.42 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o

samorzqdzie terytorialnym, przepisy gminne ogfaszato siq przez rozplakatowanie

obwieszczei w miejscach publicznych lub w inny spos6b miejscowo przyj9ty, a takie
poprzez ogloszenie w lokalnej prasie. Uchwala Nr XXVI/L79/92 Rady Miejskiej Wtoclawka

zostala ogfoszona w spos6b miejscowo przyjety - poprzez ogloszenie na tablicy ogfoszeri
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Urzqdu Miejskiego we Wloctawku, ogloszenie w Gazecie Pomorskiej oraz rozplakatowanie

obwieszczeri. Podjqcie przez Radq Miasta Wloctawek nowej uchwaly regulujqcei dodatkowe

oznaczenie taks6wek na terenie miasta Wloclawek czyn i' uzasad nionym podjqcie niniejszej

uchwaly.

Ooinia Komisii statei Radv Miasta

Przedlo2ony projekt uchwafy byl przedmiotem obrad Komisji Gospodarki Miejskiej iOchrony
Srodowiska, kt6ra rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowata zaproponowane zmiany. Opiniq

przedstawit Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Dariusz Jaworski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowat, ie otwiera

dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaty,

Wobec braku uwag, dyskusji i zapytari ze strony radnych na temat przedstawionego

zagadnienia Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod

glosowanie przyjqcie przedmiotowego projektu uchwafy uchylajqcej uchwafq w sprawie
jednolitego oznakowania taks6wek osobowych zarejestrowanych na terenie Gminy Miasta

Wloclawka.
W wvniku glosowania przeorowadzonego w obecnoici 20 radnvch, za przvieciem uchwaiv

stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski
poinformowat, ie w rezultacie dokonanego glosowania uchwala zostala podjqta przez Radg

Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokolu.

Ad. 10
Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek

na 2015 r.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonala Skarbnik Miasta Janina Radzikowska, kt6ra
wyjaSnila, ie w toku wykonywania bud2etu zachodzi konieczno6i dokonania zmian

w bud2ecie w zwiEzku z otrzymanymi Srodkami oraz niezbqdnymi przeniesieniami na

wnioski dysponent6w budietu miasta. Wnioskuje siq o dokonanie nastqpujqcych zmian:'
zwiqkszenia dochod6w o lqcznq kwote 10.689 zl, stanowiacych Srodki z Funduszu

Prewencyjnego PZU SA z przeznaczeniem na: - zakup i montai monitoringu w Szkole

Podstawowej Nr 23 - 4.352 zt, - zakup urzqdzenia technicznego do monitoringu oraz sprzqtu

sportowego iksiq2ek, kt6re bqdq wykorzystywane do szkolef z zakresu bezpieczenstwa i

ochrony zdrowia mlodzieiy w Zespole Szk6l Samochodowych - 5.357 zt - zakup kamer do
monitoringu dla Zespotu Szk6l Muzycznych - 980 zl. Zwiqkszenia dochod6w o kwotq 6.752 zt

z przeznaczeniem na realizacjq programu Erasmus+ przez Szkotq Podstawowa Nr 20 w
ramach Akcji 1 ,,Mobilnoii edukacyjna".
Proponuje siq zmniejszenie irodk6w na zadaniu pn. ,,Budowa ulicy Teligi" o kwote
350.000 zf. Planowana warto6i wydatk6w na tym zadaniu po zmianach w bie2qcym roku

22



wynosi 350.000 zt. Zadanie realizowane bqdzie w roku 2OI7. Proponuje siq dokonanie

zwiqkszenia wydatk6w w d2.710 rozdz.71035 - Cmentarze o kwotq 66.263 zl celem

wtaSciwej klasyfikacji wydatk6w na biei4ce utrzymanie cmentarzy komunalnych. W zwiqzku

z powy2szym zmniejsza sie wydatki bie2qce w dz. 700 w rozdz. 70095 - Pozostaia

dzialalnoii, bqdqce w dyspozycji Administracji Zasob6w Komunalnych. Wnioskuje siq o
dokonanie nastqpujqcych zmian: w zwiqzku z otrzymanymi przez plac6wki odwiatowe
irodkami z Funduszu Prewencyjnego PZU lycie SA. w lEcznej kwocie 10.689 zt wnioskuje siq

o dokonanie zwiqkszenia wydatk6w w rozdz.: - Szkoly podstawowe z przeznaczeniem na

zakup i monta2 monitoringu w Szkole Podstawowej Nr 23 - 4.352 zl, - Szkoty zawodowe z

przeznaczeniem na zakup urzqdzenia technicznego do monitoringu oraz sprzetu sportowego

i ksiqiek, kt6re bqdq wykorzystywane do szkolei z zakresu bezpieczeistwa i ochrony

zdrowia miodzieiy wZespole Szk6l Samochodowych - 5.357 zl, - Szkoty artystyczne z

przeznaczeniem na zakup kamer do monitoringu dla Zespolu Szk6l Muzycznych - 980 zt.

Zwiqkszenia wydatk6w o kwotq 6.752 zl z przeznaczeniem na realizacjq programu Erasmus+

realizowanego przez Szkotq PodstawowE Nr 20 w ramach Akcji l ,,MobilnoSd edukacyjna",

zadanie realizowane bqdzie po pozytywnej weryfikacji wniosku.

Zwiqkszenia wydatk6w w dz.- Swietlice szkolne o kwotq !.352 zl celem zabezpieczenia
(rodk6w na wypiatq dodatkowego wynagrodzenia rocznego. Ww. kwotQ proponuje siq

przenie6i z rozdz. - Gimnazja.

Zwiqkszenia planowanych Srodk6w na zadaniu ,,Przebudowa Szkoly Podstawowej Nr 20

wymiana instalacji elektrycznej wraz z instalacjq niskbprqdowq" o kwotq 500.000 zf.

Planowana wartoii wydatk6w na tym zadaniu w bieiqcym roku po zmianach wynosi

1.25O.OOO zi. Calkowita wartoii zadania wynosi 2.100.000 zt. Powodem zmian jest

konieczno6i zapewnienia Srodk6w na zakres prac w roku bieiqcym'
Powyisze zwiqkszenie pochodzi z:

przeniesienia Srodk6w w kwocie 30O.OOO zl z zadania pn.,,Zabezpieczenie obiektu Zespolu

Szk6l Technicznych przed wodq gruntowq i wilgociq". Planowana warto6i wydatk6w na tym

zadaniu w bieiacym roku po zmianach wynosi 450.000 zl. Wartoii zadania og6tem po

zmianach wvnosi 700.000 zt. Powodem zmian sq uzyskane oszczqdno6ci przetargowe'

z zadania ,,Program doposaienia szk6l iplac6wek w nowoczesny sprzqt informatyczny"

w kwocie 200.OOO zl. Wydatek na powy2szy program zabezpieczony jest w wydatkach

bieiqcych.
Zwiqkszenia Srodk6w na zadaniu pn. ,,Budowa boiska wielofu nkcyjnego przy Szkole

Podstawowej nr 2" o kwotq 350.000 zf. Planowana warto6i wydatk6w na tym zadaniu

w bieiqcym roku po zmianach wynosi 390.000 zl. Powodem zmian jest wszczqcie

postepowania przetargowego.

Wprowadzenie nowego zadania pn. ,,Modernizacja budynku Liceum Marii Konopnickiej"

na kwotQ 170.000 zl w celu wykonania niezbqdnych rob6t, kt6re nie byty przewidziane

w Specyfikacji lstotnych Warunk6w Zam6wienia. Powy2sze zwiqkszenie proponuje siq

pokryi z wydatk6w bieiqcych.
Proponuje siq dokonanie zmiany planu wydatk6w przeznaczonych na dotacjq dla Zakladu

Aktywnoici Zawodowej w kwocie 92.722 zl z dotacji podmiotowej na dotacjq przedmiotowq.

Zgodnie z obowiqzujqcymi przepisami dotacjq podmiotowq zaktad bud2etowy mo2e

otrzymai jedynie w zakresie okreSlonym w odrqbnych ustawach W tym przypadku nie

mo2na wskazai przepisu stanowiEcego podstawQ do przekazywania dotacji podmiotowej,
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stad powyisza zmiana. Dotacja przedmiotowa udzielana bqdzie na dofinansowanie
utrzymania 1 osoby n iepelnosprawnej zatrudnionej w Zaktadzie Aktywno6ci Zawodowej.

Jednocze6nie w zalqczniku Nr 11 wykresla siq Zaklad Aktywno5ci Zawodowej, a w czqSci

,,laklady budietowe, wydzielone rachunki dochod6w o3wiatowych jednostek bud2etowych"
w dz. 853 - Pozostale zadania w zakresie polityki spoiecznej, wykreSla siq plan przychod6w i

koszt6w Zakiadu Aktywnoici Zawodowej. Plan finansowy tego zakladu zostanie

wprowadzony do budietu z chwilq rozpoczqcia dziatalno6ci, kt6rq przewiduje siq od 1

wrzeinia. Zalqcznik Nr 11 po zmianach stanowi zalacznik Nr 5 do niniejszej uchwaly.

Proponuje sie zwiekszenie Srodk6w na zadaniu pn. ,,Budowa boiska wielofunkcyjnego
w Zespole Szk6l Samochodowych" o kwotq 30.000 zl. Planowana warto5i wydatk6w na tym

zadaniu w bie2qcym roku po zmianach wynosi 457.000 zl. Warto56 zadania og6fem wynosi

657.000 zi. Zmiana pozwoli na zawarcie um6w na prace niezbqdne do wykonania

powy2szego zadania. Zwiqkszenie wartoEci powy2szego zadania zabezpiecza siQ

zmniejszeniem 6rodk6w na zadaniu pn. ,,Rozbudowa wielofun kcyjnego boiska sportowego i

placu zabaw przy Szkole Podstawowej nr L4" o powy2szE kwote.

Ooinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Budietu, Rozwoju iPromocji Miasta, kt6ra
po dokonaniu jego analizy pozytywnie zaopiniowala wprowadzone zmiany. W imieniu

komisji opiniq w powy2szej sprawie przedstawila radnym Przewodniczqca Komisji Budietu,
Rozwoju iPromocji Miasta radna Olga Krut-Horonziak.

Przewodniczacy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, ie otwiera

dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Stanislaw Wawrzonkoski stwierdzit, ie zaproponowane zmiany nie sa znaczEce a

przesuniqcia zadari pomiqdzy poszcze96lnymi tytuiami nie budzq zastrze2e6, niemniej
jednak Pan radny zapytal, z jakich powod6w proponuje siq zmniejszenie drodk6w na zadaniu

,,Budowa ulicy Teligii" o kwotq 350.000 zt. tym bardziej, ie uchwaleniu tego zadania w

budiecie na rok bie2qcy towarzyszyty kontrowersje w5r6d radnych. Czy zatem takie dzialanie

oznacza zmniejszenie wartoici zadania budietu roku 2016 i jego kontynuacjq w roku

nastqpnym, co oznacza,2e tak niewielka inwestycja bqdzie realizowana przez okres 2lat.
Ponadto Pan radny zwr6cif uwagq, aby zapisy w dokumentach zawierajqcych zmiany

uchwalone przez Radq Miasta docieraty do wszystkich kom6rek i byly aktualne gdyi jak siq

okazuje np. w przyjqtym w dniu dzisiejszym Programie gospodarki niskoemisyjnej widnieje

zapis o kontynuacji budowy Al. Kr6lowej Jadwigi - pierwszy odcinek od ul' Kruszytiskiej do

ul. Kaliskiej. Tym czasem podczas przyjqcia uchwaty budietowej na rok 2016 wraz z

autopoprawkq zmieniona zostala kolejno5d realizacji radania - uznano, ie pierwszym

etapem tej inwestycji bQdzie ostatni odcinek tj. od ul. Toruriskiej do ul. Wienieckiej. A zatem

Pan radny zaapelowal o dolo2enie wszelkiej staranno5ci, 2eby zmiany, jakich dokonuje Rada

Miasta byly aktualizowane izgodne ze stanem faktycznym.
Skarbnik Miasta Janina Radzikowska wyja6nila, ie ww. zadanie nie bqdzie realizowane w
roku bie2qcym ze Srodk6w wlasnych jak r6wniei ze 6rodk6w zewnqtrznych. Zostanie
przesuniqte do realizacji na rok 2017. Natomiast w przypadku kwestii dotyczqcej AL.

Kr6lowej Jadwigi jak poinformowala Pani Skarbnik wnioski wyplywajq z wydzial6w w



poruszanym przypadku wystapifo ewidentne niedopatrzenie, poniewai autorem Programu
gospodarki niskoemisyjnej nie byl pracownik urzqdu. Bftdem wydziafu jest, to, 2e autor
projektu nie zostat powiadomiony o zmianach, jakie wprowadzone zostafy w uchwale

bud2etowej.

Wobec braku innych zgloszeri do zabrania glosu Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat,

ie zamyka dyskusjq w tym punkcie obrad.
NastQpnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddai pod glosowanie

przyjqcie przedmiotowego projektu uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia

budzetu miasta Wtoctawek na 2016 r.
W wvniku elosowania przeprowadzonego w obecno6ci 21 radnvch za przvieciem

procedowanei uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvSlnie. Glos6w przeciwnvch oraz

wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.
Wobec powy2szego PrzewodniczAcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski

poinformowat,2e w rezultacie dokonanego glosowania uchwala zostala podjeta przez Radq

Miasta WJoclawek w zaproponowanym brzmieniu

Uchwala - zatqcznik do protokoiu.

Ad. 11
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalQ w sprawie uchwalenia Wieloletniei prognozy

Finansowej na lata 2015-2028.

Jak wyjainita Skarbnik Miasta Janina Radzikowska w zalqcznikach do Uchwaly Nr

XIV /LI7 /2Ot5 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 grudnia 2015 roku, wprowadza siq

nastqpujqce zmiany: urealniono plan wielkosci bud'etowych wynikajqcych z zarzqdzef i

uchwaly zmieniajqcych uchwalq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wtoctawek na 2016

rok. Wprowadzono projekt ERASMUS+ ,,Mobilnoii edukacyjna" planowany do realizacji

przez Szkolq Podstawowq nr 20, limit zobowiqzari !2J52 zl, w tym: 2016 rok - kwota 6.752

zt, 2OL7 rok - kwota 6.000 zl. Zadanie bqdzie realizowane po pozytywnej weryfikacji

wniosku. Wprowadzono zadanie pn, "Rozw6j Bazy Sportowej na terenie Wfociawka".

W ramach zadania planuje siq wykonanie nastqpujqcych rob6t: budowq boiska

wielofun kcyjnego w Zespole Szk6t Samochodowych, budowq boiska wielofun kcyjnego przy

ul. Sarniej, budowq boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej nr 23, lata realizacji

2077 - 2Ot9,limit zobowiqzari 1.7OO.OOO zl, w tym: 2017 rok - kwota 500.000 zt, 2018 rok -
kwota 600.000 zl,2019 rok- kwota 600.000 zl. Zwiqkszono limit zobowiqzari na zadaniu pn.

"Przebudowa szkoly Podstawowej nr 20 - wymiana instalacji elektrycznej wraz z instalacjE

niskoprqdowq" o kwotq 5OO.OOO zl, lata realizacji 2Ot4 - 2016,limit zobowiqzai 2'100.000 zf

celem wszczqcia postepowania przetargowego. Zmniejsaono limit zobowiEzaf na zadaniu

pn. ,,Zabezpieczenie obiektu Zespotu Szk6l Technicznych przed wodq gruntowE i wilgociq" o

kwotq 300.000 zl, limit zobowiqzarl po zmianach wynosi 700.000 zl. Zmniejszono limit

zobowiqzari na zadaniu pn.,,Rozbudowa wielofu nkcyjnego boiska sportowego iplacu zabaw

przy Szkole Podstawowej nr L4" o kwotq 3o.ooo zt. Limit zobowiqzaf po zmianach wynosi

1.220.000 zl. Ponadto wprowadzono zmiany w zakresie wielko6ci naklad6w na

przedsiqwziqcia wynikajqce ze zmian dokonanych w budiecie miasta.
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Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaiy rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisji Budietu, Rozwoju i

Promocji Miasta. W imieniu komisji opinie w powy2szej sprawie przedstawifa radnym

Przewodniczqca Komisji Budietu, Rozwoju iPromocji Miasta radna Olga Krut-Horonziak.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowat, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaty.

Wobec braku zgloszeri do zabrania glosu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddal

pod gfosowanie przyjQcie projektu uchwaly zmieniajEcej uchwalq w sprawie uchwalenia

Wieloletniej prognozy Finansowej na lata 2016-2028.

W wvniku gtosowania przeprowadzoneeo w obecno6ci 23 radnvch za przvieciem ww.
proiektu uchwalv radni ooowiedzieli sie iednomvSlnie. Gtos6w przeciwnvch oraz

wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.
A zatem Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e w

wyniku dokonanego glosowania uchwafa zostafa podjeta przez Radq Miasta Wlocfawek w

zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata - zatqcznik do protokolu.

Ad. 11

Proiekt uchwaly zmieniajqcej uchwafq w sprawie zwolnienia od podatku od

nieruchomoSci budynkr5w lub ich czq6ci, poloionych na terenie Gminy Miasto Wloclawek
w granicach wyznaczonych przez Plac Wolno6ci, ul. Zduriskq, Zielony Rynek, ul. Zwiqzk6w

Zawodowych, ul. Bechiego, Bulwary Marszalka PitsudskieSo, ul. Piwnq, ul. Prymasa

Wyszyfiskiego, ul. Brzeskq do Placu Wolnosci, w kt6rych wykonano remont calej elewacji

albo ograniczono emisjQ dwutlenku wqgla poprzez: przylqczenie budynku do miejskiej

sieci ciepfowniczej lub zmianq ogrzewania wqglowego na ogrzewanie elektryczne, gazowe

lub olejowe.

Jak poinformowata Skarbnik Miasta Janina Radzikowska proponowana zmiana uchwaiy Nr

XXXV /82/2OL3 Rady Miasta Wlociawek z dnia 26 sierpnia 2013 r. w sprawie zwolnienia od

podatku od nieruchomoici budynk6w lub ich czqSci, polo2onych na terenie Gminy Miasto

Wloctawek w granicach wyznaczonych przez Plac Wolno5ci, ul. Zduriskq, Zielony Rynek, ul.

Zwiqzk6w Zawodowych, ul. Bechiego, Bulwary Marszatka Pilsudskiego, ul. Piwnq, ul.

Prymasa Wyszyriskiego, ul. Brzeskq do Placu WolnoSci, w kt6rych wykonano remont calej

elewacji albo ograniczono emisjQ dwutlenku wqgla poprzez: przytqczenie budynku do

miejskiej sieci ciepiowniczej lub zmianq ogrzewania wqglowego na ogrzewanie elektryczne,

gazowe lub olejowe, uwzglqdnia jedynie formalne warunki udzielania pomocy de minimis

okreSlone w nowym rozporzqdzeniu Komisji (UE) z dnia 18 grudnia 2013 r. w sprawie

stosowania art. 107 i 108 Traktatu o funkcjonowaniu Unii Europejskiej do pomocy de

minimis, natomiast podstawowe zasady udzielania przedmiotowego zwolnienia od podatku

od nieruchomo(ci nie ulegajq zmianie. Projekt niniejszej uchwafy, jako przewidujqcy

udzielanie pomocy de minimis, na podstawie art. 7 ust. 3 ustawy z dnia 30 kwietnia 2OO4 r. o

postqpowaniu w sprawach dotyczqcych pomocy publicznej podlega zgloszeniu Prezesowi
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Urzqdu Ochrony Konkurencji i Konsument6w, kt6ry w terminie 14 dni moie przedstawid

zastrze2enia dotyczqce przejrzystoSci zasad udzielania pomocy. Zmiana przedmiotowej

uchwaiy, kt6ra sprawi, ie nabycie prawa do pomocy de minimis w formie zwolnienia od

podatku od nieruchomodci, bqdzie moiliwe na dotychczasowych zasadach do dnia 31

grudnia 2020 r.

Ooinie Komisii stalvch Radv Miasta
Projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisji Budietu, Rozwoju i

Promocji Miasta. W imieniu komisji opiniQ w powyiszej sprawie przedstawila radnym

Przewodniczqca Komisji Bud2etu, Rozwoju iPromocji Miasta radna Olga Krut-Horonziak.

Ponadto projekt uchwaty byl przedmiotem obrad Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony

Srodowiska, kt6rej pozytywna opiniq przedstawil radnym Przewodniczqcy komisji radny

Dariusz Jaworski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowai, ie otwiera

dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaiy.

W dvskusii udziai wzieli:
Radna Olea Krut-Horonziak poinformowaia, ie podczas obrad Komisji Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta w wyniku dyskusji, zostala skierowana prodba do Skarbnika Miasta Janiny

Radzikowskiej o informacjq dodatkowq dotyczqcq zwolnieri od podatku od nieruchomoici
przyznanych od roku 2013 w zakresie os6b i nieruchomo6ci, kt6rych dotyczyly zwolnienia. W

dniu dzisiejszym takie dane zostaly dostarczone. Z przedstawionego materiafu wynika,2e
przyznane zostalo od miesiqca stycznia 2015 roku jedno zwolnienie dotyczqce

nieruchomo6ci Pl. Wolnoici 13, do kwoty 18.212.00 zl. z przeznaczeniem na remont elewacii

Panu Jarostawowi Bisiorowskiemu. Ponadto prowadzone sq aktualnie 3 postQpowania,

wnioski zloione zostaly przez: Paniq Mariq Koperskq dla nieruchomoSci przy ul. Stod6lnej 59

na remont elewacji, Pana Piotra Sikorq pelnomocnika wsp6lwlaicicieli nieruchomoici przy

Pl. Wolno6ci 11 r6wnie2 na przeprowadzenie remontu elewacji oraz Paniq Aleksandrq

Rutecka dla nieruchomoici przy ul. Kr6lewieckiej 21w sprawie zmiany ogrzewania

Z uwagi na brak innych zgloszeri do dyskusji nad przedstawionym zagadnieniem,

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie

projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomo(ci

budynk6w lub ich czqSci, poloionych na terenie Gminy Miasto Wloclawek w granicach

wyznaczonych przez Plac Wolno6ci, ul. Zduriskq, Zielony Rynek, ul. Zwiqzk6w Zawodowych,

ul. Bechiego, Bulwary Marszatka Pilsudskiego, ul. Piwn3, ul. Prymasa Wyszyfiskiego, ul.

Brzeskq do Placu Wolnoici, w kt6rych wykonano remont calej elewacji albo ograniczono

emisjq dwutlenku wqgla poprzez: przylqczenie budynku do miejskie.i sieci cieplowniczej lub

zmianq ogrzewania wqglowego na ogrzewanie elektryczne, gazowe lub olejowe.

W wvniku etosowania orzeorowadzonego w obecnoici 21 radnvch za oodieciem uchwafv

radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie

stwierdzono.
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W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta qoinformowat, 2e uchwata zostala

podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokolu.

Ad. 13
Projekt uchwaly w sprawie utworzenia Zespolu Szkolno - Przedszkolnego nr 1we
Wloclawku, ul. Galczyf skiego 9 i nadania statutu.

Projekt uchwaty zaprezentowany zostal przez Dyrektora Wydzialu Edukacji i Rozwoju

Spolecznego Agnieszkq Biafopiotrowicz, kt6ra wyjainiata, ie zgodnie z art. 62 ust. 1 ustawy z

dnia 7 wrzeinia 1991r. o systemie o6wiaty organ prowadzqcy szkoty r62nych typ6w moie
polqczyd je w zesp6l. Gmina Miasto Wloclawek jest jednym z niewielu samorzqd6w w

Polsce, w kt6rym nie funkcjonujq zespoly szkolno- przedszkolne. W zwiqzku z tym planuje sie

z dniem l wrzeinia 2015r. utworzyi Zesp6l Szkolno - Przedszkolny nr 1 we Wloclawku z

pofqczenia Szkoly Podstawowej nr 20 z Przedszkolem Publicznym nr 6. Pofqczenie tych

dw6ch plac6wek i powierzenie kierownictwa jednej osobie stworzy nowe perspektywy dla

podejmowanej przez plac6wkq dzialalno(ci edukacyjnej, podniesie, jako6i ustug

edukacyjnych, usprawni koordynacjq zadafi w zakresie racjonalnego zarzEdzania, a tak2e nie

zakt6ci realizacji programu dydaktyczno-wychowawczo-opieku 6czego 2adnej z plac6wek' Z

perspektywy dzieci i uczni6w zajQcia odbywai sie bqdq jak dotychczas, w tych samych

miejscach oraz na znanych i akceptowanych warunkach. W zwiqzku z podwyiszeniem wieku

obowiqzku szkolnego jest realne zagroienie mniejszq liczbq klas I w Szkole Podstawowej nr

20. W6wczas mo2na utworzyi wiqcej oddzial6w ,,0" w Szkole Podstawowej nr ZO i

Przedszkolu Publicznym nr 6. Polqczenie tych dw6ch plac6wek w Zesp6l Szkolno -
Przedszkolny pozwoli nauczycielom klas l-lll pracowai nadal w jednej plac6wce, poniewa2

mogq zostai ,,bezboleinie" przesuniqci do Przedszkola. Realizacja powyiszego zadania w

formie zespolu bqdzie bardziej ekonomiczna nii ma to miejsce w przypadku plac6wek

samodzielnych ze wzglqdu na mo2liwoi6 dokonywania wsp6lnych zakup6w pomocy

dydaktycznych, Srodk6w czystoSci, realizacji okrejlonych prac zleconych itp. Funkcjonowanie

w ramach zespolu przedszkola iszkoty podstawowej zapewni takie lagodne przej5cie od

metodyki przedszkolnej do szkolnej, lepszq diagnozq dojrzafodci dziecka, dostqp do

specjalist6w wspierajqcych indywidualne potrzeby i rozw6j dzieci. Przy tworzeniu zespof6w

nie wyznacza siq obwod6w, jako takich, gdyi ich zasiQg terytorialny wynika wprost z

zasiqg6w terytorialnych obwod6w szk6l wchodzqcych w sklad zespol6w. Natomiast dla

przedszkoli nie wyznacza siq obwod6w.

Opinia komisii stafei Radv Miasta
Projekt uchwafy byf przedmiotem obrad Komisji Edukacji, kt6ra przychylila siq do

zaproponowanych zmian. Pozytywna opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta

Przewodniczqca Komisji Edukacji radna Mariola Gawlowska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e otwiera

dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaty.

W dvskusii udzial wzieli:



Radnv Dariusz Jaworski stwierdzil, ie z uzasadnienia uchwaty wynika, ii na terenie naszej

gminy nie ma jeszcze takiego podmiotu i bylby to pierwszy zesp6l. Naleiy rozumiei, ie
gl6wnq motywacjQ utworzenia takiego zespolu jest mniejsza liczba dzieci, co wiq2e siq z

utrata pracy przez nauczycieli. Czy zatem istnieje zagroienie utraty pracy w6r6d nauczycieli

tak2e w innych plac6wkach o6wiatowych czy te2 sytuacja dotyczy wylqcznie SP. 20.

Dvrektor Wvdzialu Edukacii i Rozwoiu Spolecznego Agnieszke Bialopiotrowicz wyjajnila, 2e

byia przeprowadzona ankieta wir6d wszystkich rodzic6w, dotyczyta ona zar6wno
przedszkoli jak i szk6l, w ka2dej ze szk6f istnieje prawdopodobiefstwo utraty pracy,

powstanie Zespolu Szkolno-Przedszkolnego nr 1ma za zadanie zainicjowanie powstawania

tego typu plac6wek. Po dokonaniu analizy w plac6wkach, kt6rych organem prowadzqcym

jest Gmina Miasto Wloclawek zagro2onych utratQ pracy bqdzie 20 nauczycieli, wyb6r szkofy

zaleZy od rodzic6w, kt6rzy majq prawo do zmiany decyzji pomimo deklaracji zawartej w
ankiecie. Wyb6r SP 20 zostaf dokonany ze wzglqd6w organizacyjnych gdyi latwiej jest

kierowai plac6wkq, w kt6rej wszystkie jej podmioty znajdujq siq w jednym budynku- W

przypadku Zespolu Szkolno-Przedszkolnego Nr 1 - SP nr 20 oraz Przedszkole Nr 6 znajdujq

siq w jednym budynku, poniewa2 przedszkole zajmuje jedno skrzydlo budynku i w zwiqzku z

tym zarzEdzanie tak zorganizowanq plac6wkq jest utatwione.

Z uwagi na brak innych zgloszeh do zabrania glosu w dyskusji nad przedstawionym

zagadnieniem, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosiaw Chmielewski poddal pod

glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie utworzenia Zespolu Szkolno -
Przedszkolnego nr 1we Wloclawku, ul. Galczyiskiego 9 i nadania statutu.
W wvniku glosowania przeorowadzonego w obecnodci 22 radnvch za przvieciem uchwatv

opowiedzialo sie 14 radnvch, przv l gfosie przeciwnvm oraz 7 elosach wstrzvmuiacvch sie'

W zwiqzku z powyiszym Przewodniczacy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala zostafa

podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwafa - zalqcznik do protokolu

Ad, 14

Projekt uchwaty w sprawie zaloienia Gimnazjum z Oddzialami Przysposabiajqcymi do

Pracy we Wloclawku, ul, Nowomiejska 25 orcr wlqczenia do Zespolu Szk6l Budowalnych

we Wloclawku, ul. Nowomiejska 25.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaty dokonala Dyrektor Wydzial Edukacii i

Rozwoju Spolecznego Agnieszka Bialopiotrowicz informujqc, 2e funkcjonowanie gimnazj6w

z oddziafami przysposabiajqcych do pracy jest usankcjonowane w artykule 2 pkt.2 lit b

ustawy z dnia 7 wrzesnia 1991r. o systemie ogwiaty. Ponadto rozporzqdzenie MEN z dnia 21

maja 2001r. w sprawie ramowych statut6w publicznego przedszkola oraz publicznych szk6l

w zalqczniku nr 3 - Ramowy Statut Publicznego Gimnazjum w S 8 ust. 1 okreila warunki

tworzenia oddzial6w przysposabiajqcych do pracy. Szkola ta przeznaczona jest dla uczni6w,

kt6rzy po rocznym uczqszczaniu do gimnazjum i ukoticzeniu 15 roku zycia nie rokuja

ukoriczenia gimnazjum w normalnym trybie. Wychodzac naprzeciw mlodzieiy nierokujqcej

ukoriczenia gimnazjum w cyklu trzyletnim biorqc pod uwagq likwidacjq Gimnazjum nr 9 we

Wtoclawku, w kt6rym funkcjonowaly oddzialy przysposabiajqce do pracy zasadnym jest

utworzenie Gimnazjum z oddziatami przysposabiajqcymi do pracy w innej plac6wce. W



szkole z oddziafami przysposabiajqcymi do pracy uczniowie poza zdobyciem wiedzy z

przedmiot6w o96lnoksztatcqcych majq moiliwoii wyboru zawodu, w kt6rym chcieliby siq

ksztalcii zgodnie ze swoimi zainteresowaniami, aby w przyszloSci zaistniei na rynku pracy.

Ponadto Gimnazjum z oddzialami przysposabiajqcymj do pracy stworzy moiliwo6i
utworzenia szkoly bezpiecznej, a kaidy uczei postrzegany bqdzie indywidualnie w oparciu o

szeroko rozwiniqt4 opiekq psychologiczno-pedagogicznq,

Nab6r do szkoty prowadzony bqdzie przez caly rok, co umo2liwi uczniom majqcym trudnoici

w nauce uko6czenie szkoty zgodnie z indywidualnymi mo2liwo6ciami. Zgodnie z art. 62 ust. 5

ustawy z dnia 7 wrze6nia 1991 r. o systemie o6wiaty organ prowadzqcy zesp6f szk6l lub

plac6wek albo szk6l i plac6wek mo2e wlqczyi do zespolu niekt6re szkoty lub plac6wki,

wylqczyd z zespolu inne szkoty lub plac6wki, a takie mo2e rozwiqzad zesp6f. Zamiar

wlqczenia Gimnazjum z oddzialami Przyspasabiajqcymi do Pracy do Zespotu Budowlanych

we wloclawku stanowi kolejny etap racjonalizacji sieci szk6l iplac6wek olwiatowych na

terenie Gminy Miasta wloclawek. tqczenie szk6l w zespoly ma gl6wnie uzasadnienie

ekonomiczne. Chodzi przede wszystkim o obni2enie koszt6w 096lnego zarzadu

(administrowa nia) poszczeg6lnymi szkolami wchodzqcymi w sklad zespotu. Ponadto w gre

wchodzq takie racje merytoryczne - latwiejsze staje sie zapewnienie mo2liwoici korzvstania

z bazy dydaktycznej, jakq szkoty publiczne muszE posiadad i udostqpniai, a takie

zatrudnianie kadry pedagogicznej, kt6rq latwiej jest przenosid miqdzy jednostkami lub

polecai uzupelnienie wymiaru zajqi w jednej szkole zajqciami w innej Po wlqczeniu

gimnazjum do struktury zespolu, nastqpi jednoosobowe zarzqdzanie obiektem przy

wsp6lne.i administracji iobsludze. Stosownie do art. 62. ust. 2 ustawy o systemie o(wiaty

dyrektor zespolu bqdzie jednoczejnie dyrektorem szk6l wchodzqcych w jego sklad. Dlatego

te2 praca zespofu zarzqdzana bqdzie w spos6b umo2liwiajqcy racjonalne wykorzystanie bazy

lokalowej, dydaktycznej i kadrowej. Gmina Miasto wtoctawek jest organem prowadzqcym

zar6wno dla gimnazj6w, jak iszk6l ponadgimnazjalnych. wlqczenie Gimnazjum z oddziatami
przysposabiajqcym i do Pracy utworzonego w budynku Zespolu szk6l Budowlanych we

wfoctawku jest procesem naturalnym - w jednym budynku, pod jednym kierownictwem

bqdzie funkcjonowai zesp6l plac6wek o6wiatowych. Pol4czenie w zesp6l gimnazjum i szkoly

ponadgimnazjalnej sprzyjajq wymogi podstawy programowej, wedfug, kt6rej czas nauki w

gimnazjum i szkole ponadgimnazjalnej traktowany jest, jako sp6jny programowo. Wa2ny jest

r6wniei fakt,2e w spos6b naturalny w ramach tego samego zespoiu nauczycieli oraz tych

samych zespot6w przedmiotowych moie nastQpowai wymiana informacji o treiciach

ksztalcenia i umiejqtnolciach wymaganych od ucznia na zakohczenie cyklu edukacyjnego.

lstnieje 16wnie2 mo2liwoSd monitorowania rozwoju psychofizycznego ucznia oraz jego

umiejqtno6ci i kompetencji. Zesp6l Szk6l Budowlanych we Wfoclawku dvsponuje

odpowiednim zapleczem lokalowym i technicznym pozwalajqcym w prawidiowy spos6b

realizowai proces dydaktyczny uczni6w Gimnazjum z oddzialami Przysposabiajqcymi do

Pracy. Wfqczenie Gimnazjum z oddzialami Przysposabiajqcym i do Pracy w sklad Zespotu

szk6f Budowlanvch we wloclawku umoiliwi sprawniejsze i efektywniejsze zarzqdzanie

plac6wkami. Ponadto dyrektor Zespolu bqdzie mial, lepszq mo2liwo6t prowadzenia

dlugofalowej polityki kadrowej. Nastapi racjonalizacja zatrudnienia zwiqzana z redukcjq

niepetnych etat6w pedagogicznych, kt6re wciQi sa przyczynA obni2ania 5redniego

wynagrodzenia nauczycieli na poszczeg6lnych stopniach awansu zawodowego,

o kt6rvm mowa w art. 30 ust. 3 Karty Nauczyciela. Za wlqczeniem Gimnazjum

w struktury Zespolu Szk6l Budowlanych przemawiajq r6wnie2 wzglqdy ekonomiczne. Wciq2



malejqca liczba uczni6w w szkolach wymaga podejmowania przez wladze samorzqdowe

decvzji majacych na celu zminimalizowanie koszt6w ponoszonych na oiwiatq. Nii
demograficzny regularnie obni2a Srodki przekazywane z budietu pa6stwa na

funkcjonowania o6wiaty. Polqczenie w/w szk6f moie znaczqco wplynqi na wiqkszq iloSi

absolwent6w gimnazjum chcqcych kontynuowai naukq w technikum czy zasadniczej szkole

zawodowej. W zwiqzku z powy2szym, bqdzie to mialo wpiyw na wysoko6i przekazywanych

Srodk6w finansowvch w ramach subwencji o6wiatowej, w my6l zasady -,,pieniqdz idzie za

uczniem". Naleiy podkre6lii, 2e wfqczenie Gimnazjum do Zespolu nie zmniejszy

bezpiecze6stwa uczni6w oraz nie wptynie negatywnie na warunki realizacji dzialalno6ci

wychowawczej, dydaktycznej i opieku6czej. Polqczenie szk6l pozwoli na zwiqkszenie

integracji irodowiska nauczycieli, uczni6w irodzic6w oraz pozwoli na uzyskanie poczucia

jednoSci i odpowiedzialno5ci za uczni6w iszkotq. Wobec powy2szego podjQcie uchwaly w

sprawie zaioienia Gimnazjum z oddzialami Przysposabiajqcymi do Pracy iwlqczenia do

Zespofu Szk6l Budowlanych we Wloclawku jest w peini zasadne'

Ooinia komisii stafei Radv Miasta
Projekt uchwafy byt przedmiotem obrad Komisji Edukacji, kt6ra przychylila siq do

zaproponowanych rozwiqzari. Pozytywnq opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta

PrzewodniczEca Komisji Edukacji radna Mariola Gawfowska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poinformowaf, 2e otwiera

dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Stanislaw Wawrzonkoski stwierdzil, ie procedowanej wcze6niej uchwale towarzyszyly

przeslanki organizacyjno - ekonomiczne, natomiast w procedowanej obecnie uchwale

przewiduje siq, ie dyrektor zespotu bQdzie jednoczeinie dyrektorem szk6l wchodzqcych w

jego skiad- czy jest to organizacyjnie niezbqdne, zdaniem Pana radnego wystarczyloby, aby

dyrektorem byl Dyrektor Szk6l Budowlanych, kt6ry sprawowalby piecze nad powstalym

zespofem.
Dvrektor Wvdzialu Edukacii i Rozwoiu Spoleczneso Agnieszke Biatopiotrowicz
poinformowala, ie w ka2dym zespole jest jeden dyrektor, takie w tym przypadku tak bedzie.

Dyrektor zespolu szk6l bqdzie sprawowal kierownictwo nad zespoiem szk6t wchodzqcych w

jego sklad w tym gimnazjum przysposabiajqcym do pracy.

Z uwagi na brak innych zgtoszeri do zabrania glosu w dyskusji nad przedstawionym

zagadnieniem, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod

glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie zaloienia Gimnazjum z oddzialami

Przysposabiajqcymi do Pracy we wloclawku, ul. Nowomiejska 25 oraz wlaczenia do Zespolu

Szk6t Eudowalnych we Wloclawku, ul. Nowomiejska 25.

opowiedzialo sie 21 radnvch, przv braku glos6w przeciwnvch oraz l Pfosie wstrzvmuiacvm

sre.

W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e uchwala zostafa

podjqta przez Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
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Uchwala - zafqcznik do protokolu.

Ad. 15

Projekt uchwaty w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej nr 2 we Wfoclawku, ul.

Zytnia 47.

wprowadzenia do zagadnienia dokonal Dyrektor szkoly Podstawowej nr 2 Janusz

Zi6lkowski, kt6ry poinformowal,2e procedura nadania imienia szkole rozpoczgla siq w roku

2015 trzema uchwatami spolecznodci szkolnej tj. uchwatq Samorzqdu szkolnego, uchwafq

Rady Rodzic6w oraz uchwalq Rady Pedagogicznej, kt6re pozytywnie zaopiniowaly projekt

uchwaiy nadania imienia Polskich olimpijczyk6w szkole Podstawowej nr 2 we wloclawku

Nauka isport to wbrew pozorom niezbyt odlegle od siebie dziedziny. Obowiazuja w nich

podobne zasady, kt6rych przestrzeganie jest warunkiem osiagniQcia sukcesu. Zar6wno w

nauce, jak i sporcie trzeba na niego ciq2ko pracowa6. Jednak satysfakcja z dobrze

wykonanego zadania rekompensuje trud iwysilek, kt6ry towarzyszy zar6wno sportowcom

jak i uczniom. Wybrane przez spoleczno(d szkolnq imiq ,,Polskich Olimpijczyk6w" ma

charakter uniwersalny. odnosi siq do ludzi wybitnych, zasluionych dla Polski. w gronie

polskich olimpijczyk6w, opr6cz postaci historycznych, sq r6wniei osoby, z kt6rymi bqdzie

mo2na nawiqzai kontakt izaprosii do szkofy. Ponadto nazwa ma charakter otwarty, grono

Olimpijczyk6w ciqgle siq powiqksza, stqd praca wychowawcza zwiqzana z nazwq szkofy nigdy

siq nie skoriczy. Olimpijczycy stanowiQ wz6r do na(ladowania, stwarzaja r6wniei moiliwo56

samodzielnego wyboru autorwetu przez uczni6w. Uczniowie podczas przygotowywanych

lekcji umacniali w sobie takie wartoSci jak: prawdom6wnoSi, uczciwo6i, wiara w
zwyciqstwo, poszanowanie godno6ci drugiego czlowieka, uczyli szacunku wobec

uniwersalnych zasad etycznych oraz respektowania zasad fair -play w iyciu. Jak zauwa2yf

Dyrektor plac6wki Janusz Zi6lkowski szkola Podstawowa nr 2 we wtoctawku od 26 lat czeka

na swojego patrona, posiadanie wlasnego hymnu isztandaru w naturalny spos6b pomoie

.iednoczyd spoteczno6i szkolnq, a dziqki nadaniu imienia Polskich olimpijczyk6w - szkota

wzbogaci swojq obrzqdowo6i.

Opinia komisii stalei Radv Miasta:
Projekt przedmiotowej uchwaly rozpatrzyfa oraz jednomySlnie pozytywnie zaopiniowala

podczas obrad Komisja Edukacji. opiniq przedstawila radnym Przewodniczqca Komisji radna

Mariola Gawtowska,

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poinformowal, 2e otwiera

dyskusjq nad projektem procedowanej uchwafy'

Z uwagi na brak zgloszeri do zabrania glosu w dyskusji nad przedstawionym zagadnieniem,
przewodniczEcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poddal pod gfosowanie przyjqcie

projektu uchwaty w sprawie nadania imienia szkole Podstawowej nr 2 we wloclawku, ul'

Zvtnia 47 .
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W wvniku glosowania orzeprowadzonego w obecnoici 21 radnvch za przvieciem uchwalv

radni opowiedzieli sie iednomVSlnie. glos6w przeciwnVch oraz wstrzvmuiacVch sie nie

stwierdzono.
W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e uchwala zostafa

podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalEcznik do protokolu.

Ad. 16
projekt uchwaly w sprawie przyjqcia stanowiska dotyczqcego poparcia projektu Uchwaty

sejmowej w sprawie ustanowienia Roku 2017 Rokiem Rzeki Wisty'

wprowadzenia do projektu uchwaly dokonat wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Janusz

Dqbczyriski, kt6ry w imieniu Klubu radnych Prawa i sprawiedliwo6ci przedstawif

uzasadnienie do uchwaty. Pan radny poinformowai, 2e bral udzial w spotkaniu kujawsko-

dobrzyriskiej organizacji turystycznej, kt6re odbylo siq 02 lutego br. na przystani

wloclawskie.j z udzialem samorzadowc6w, dzialaczy zajmujacych siq turystykq i sprawami

rozwoju gospodarczego z r6inych region6w kraju. w miesiacu lipcu i sierpniu przyszfego

roku odbqdzie siq zapowiadany na rzece wi5le,,wielki flis" szlakiem miast nadwi<ladskich,

we wlocfawku w dniach 11-15 sierpnia 2017 roku odbqdzie siq festiwal wisty, jest to
wspaniala okazja do zaprezentowania walor6w miasta. Proponowana uchwata jest

poparciem dla projektu Uchwaly Sejmowej w tej sprawie, a do podjqcia tego rodzaju

inicjatywy uchwalodawczej przystEpilo jui 40 samorzqd6w zlokalizowanych nad rzekq wistq.

W tego typu obchody miasto wlqczylo siq jui w kwietniu 2014 roku a stosowne stanowisko

w tej sprawie wyrazif 6wczesny Prezydent Miasta Andrzej Palucki.

Stanowisko
w sprawie poparcia proiektu Uchwalv seimowei

w sprawie ustanowienia Roku 2017 Rokiem Rzeki Wisfv'

Rada Miasta Wlocfawek wyraia swoje poparcie dla projektu Uchwaly sejmowej w sprawie

ustanowienia Roku 2017 Rokiem Rzeki Wisty.

Inicjatywa uczczenia 550 rocznicy pierwszego w historii Polski wolnego flisu na Wisle ma na

celu przypomnienie i docenienie znaczenia Wisty w 2yciu naszego kraju.

Wisla jest wainym ekonomicznie i turystycznie elementem rozwoju, wa2nq wsp6lnq sprawq'

Dlatego tei Rada Miasta Wloctawek wyraia poparcie dla inicjatywy rewitalizacji wiSlanego

szlaku wodnego, kt6ra jest sp6jna z podejmowanymi od 2009 roku dzialaniami

rewitalizacyjnymi. Przejawia siq to realizacjq programu rewitalizacji centrum miasta pn.,,Ku

wifle,,, kt6rego gl6wnym zalo2eniem jest rozw6j spoleczno-gospodarczy Sr6dmiescia

wlociawka oraz poprawa warunk6w 2ycia mieszkaric6w. w ramach ww. dzialari

zrewitalizowano we wloctawku m. in. bulwary im. J. Pilsudskiego, centrum Kultury Browar

,,8", Stara Remize, przystaf na Zalewie WiSlanym i przystafi na rzece u uj(cia Zgtowiqczki.

Rada Miasta Wlocfawek uwa2a r6wnie2, i2 koniczna jest dalsza regulacja rzeki wisly. Dla

poprawy bezpieczeistwa mieszka6c6w Wtoclawka i regionu kujawsko-pomorskiego

konieczna jest budowa kolejnego stopnia wodnego w okolicach Ciechocinka.



Przylqczajqc siq
przekonanie, i2

do
Rok

tak cennej inicjatywy spolecznej, Rada Miasta Wtoclawek zywi

Rzeki Wisly stanie siq wsp6lnq platformq dzialari wok6l kwestii

rewitalizacji wi6lanego szlaku wodnego oraz przywr6cenip Swietno5ci, znaczenia i nale2ytej

rangi Kr6lowej Polskich Rzek poprzez programy, projekty iuroczysto6ci organizowane przez

organy rzqdowe, samorzqdowe, organizacje pozarzqdowe ispoleczno6ci lokalne w ramach

Obchod6w Roku 2017 Rokiem Rzeki Wisly.
Wobec powy2szego w imieniu wlasnym jak i Klubu radnych Prawa iSprawiedliwo6ci radny

Janusz Dqbczyriski zwr6cil siq do radnych Miasta Wloclawek o podjqcie proponowanej

uchwalv.

Opinia komisii statei Radv Miasta:
Projekt uchwafy w powy2szej sprawie byl przedmiotem obrad Komisji Kultury isportu, ktora

pozytywnie ocenila ijednomyslnie zaopiniowala zgloszonq inicjatywq. w imieniu Komisji

opinie zaprezentowai radnym Przewodniczqcy Kultury isportu radny Krystian Luczak.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw chmielewski poinformowal, 2e otwiera

dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

W dvskusii udziat wzieli:
Radnv Krzvsztof Grzadziel stwierdzil, i2 w pelni popiera zgloszonE inicjatywQ, zdaniem Pana

radnego naleiy wr6cii do wykorzystania walor6w gospodarczych iturystycznych rzeki wisty,

poprzez budowq m.in. obiekt6w hydrotechn icznych 'co oznacza pozyskanie energii

odnawialnej. Jak stwierdzil Pan radny miasto Wloclawek ma mo2liwoii podejmowania

r6inych dzialari, poniewai w sejmie posiada dw6ch reprezentant6w, kt6rzy powinni dq2yc

do zainteresowania rzqdu tq sprawa i podjqcia krok6w do wykorzystania potencjalu tej rzeki,

jest to r6wniei szansa dla rozwoju naszego miasta i poprawy, jako6ci iycia mieszka6c6w.

Radna Olga Krut-Horonziak poinformowata, 2e r6wniei popiera projekt uchwaly tym

bardziej,2e Pani radna opracowala iprzekazala 30 czerwca 2010 roku wladzom pa6stwa tj.

Marszatkowi sejmu, Marszaikowi senatu, Prezydentowi oraz Premierowi apel o podjqcie

dzialari zwiqzanych z rewitalizacjq rzeki Wisty. Byl to apel jednostek samorzqdowych tj.

Dobrzynia n/Wisla, Fabianek, Lubania, Wfoclawka, w kt6rym zwracajq siq do ww' wtadz o

podjqcie wsp6lnej decyzji o budowie narodowego projektu Polski ,,Wista". Wisla, kt6ra na

przestrzeni dziej6w tworzyla historie pafistwa polskiego, w ostatnim dwudziestoleciu
pozostawala na uboczu przemian polityczno-gospodarczych. wodna autostrada przez Polskq

wvbi6rczo traktowana w ostatnich latach jedynie, jako zagroienie powodziowe, powinna

stai siq przedmiotem wielkiego projektu idzialari obejmujqcych caly szereg zagadnie6,

poczawszy od planowania przestrzennego, infrastruktury techniczno-gospodarczej,

zagadnie6 ieglowno6ci i rybol6wstwa, ekologii, turystyki po ochronq dziedzictwa

kulturowego. Powinien powstai sp6jny projekt z centralnq koordynacjq uwzglqdniajqcy

finansowanie szeregu inwestycji i przedsiqwziqd w ramach bud2etu unijnego na lata 2014-

2O2O z jak najszerszym zaanga2owaniem samorzqdu poczEwszy od okreslenia potrzeb po

realizacjq. Apel ko6czy siq wezwaniem, 2e czas najwyzszy polqczyi wiedzq i uczestnik6w

szeregu dzialari zwiqzanych rzekq wistq gdyi wymaga tego jedno z najwa'niejszych d6br,

.lakie Polsce dala natura. Apel podpisany byl przez Paniq radn4 pelniqcq funkcjq

Przewodniczqcej Tarzqdu Kujawsko-Dobrzyriskiego Zwiqzku Gmin. Ponadto Pani radna

poinformowafa, ie poruszane zagadnienia oparte o wypracowane zalo2enia byty



prezentowane przez PaniQ radne na konferencji zorganizowanej przez Ministerstwo

Srodowiska i spotkaly siq z bardzo duiym poparciem, szczeg6lnie ze strony r62nych

stowarzyszeh np. Stowarzyszenia ekologicznego ,,Gaja"na czele, kt6rego stoi Pan Jacek

Boiek. Podjqto w6wczas wstQpne decyzje o polqczeniu prac koordynujqcych wszystkie

zagadnienia, kt6re sE rozproszone poprzez r62nego rodzaju dzialania samorzqdow

zlokalizowanych wzdtu2 Wisty, ponadto projekt zostaf zgtoszony do miqdzynarodowego

konkursu na nailepsze europejskie destynacje turystyczne ,,Eden 2010" przez Pania radnq w

ramach samorzqdu Kujawsko-Dobrzyriskiego Zwiqzku Gmin. Ponadto Pani radna osobi(cie

opracowala projekt wloclawski Zalew Atrakcjq Turystycznq, kt6ry otrzymal I nagrodq na

poziomie wojew6dzkim a tak2e znalazl siq w6r6d 10 nominat6w na najlepsze europejskie

destynacje turystyczne ,,Eden 2010" zgloszone przez Polskq. Zwyciqzcq konkursu zostat

projekt pn.,, Dolina i bagna Biebrzy". Pani radna za udzial w konkursie otrzymala tak2e

nagrodq. Niestety w roku 2011 samorzqd Kujawsko-Dobrzyriski przestal dziafai, przez co

zmarnotrawiono nie tylko wklad pracy, pomysly i inicjatywy, lecz marnuje siq niemafy

kawalek Polski nie podejmujqc w odpowiednim czasie szeregu dtugofalowych dzialafi przy

zafoieniu udzialu Srodk6w unijnych z rozdania 2o74-2o2}, kt6re nie ograniczq siq jedynie do

obchod6w zwiqzanych z rokiem rzeki takich jak wspomniany ,,Flis" czy tei spotka6,

konferencji i okolicznoiciowych festiwali. Jak poinformowata Pani radna wspomniany apel

jest wydrukowany i moina siQ z nim zapoznad

Radnv Stanislaw wawrzonkoski w swojei wypowiedzi wyrazil poparcie dla zainicjowanej

uchwaly, tym bardzie, 2e przedlo2one stanowisko zawiera wa2ny element dla miasta i

regionu zwiqzany z konicznoSciq dalszej regulacja rzeki wisty, a dla poprawy bezpieczenstwa

mieszka6c6w wtocfawka i regionu kujawsko-pomorskiego konieczna jest budowa kolejnego

stopnia wodnego w okolicach Cigchocinka. Dlatego zdaniem Pana radnego wszyscy powinni

siq wlqczyf do dziatari zmiany decyzji, sugerujqcej, i2 wspomniana inwestycja jest sprzeczna

z programem ,,Natura 2000". wainym podkreslenia jest fakt podnoszony w uzasadnieniu do

uchwaly dotyczEcy procesu rewitalizacji centrum miasta pn. Ku WiSle" oraz wskazujqcy na

inne waine dla miasta inwestycje, kt6re do niedawna byly kontestowane przez

wnioskodawc6w, dlatego tei cieszy zmiana stanowiska i uznanie, 2e inwestycje wskazane w

uchwale byly potrzebne miastu. Pan radny zauwa2yl r6wnie2, ie podjetE uchwalq naleiy

przesiad r6wniei opr6cz adresat6w wymienionych w 5 2 tak2e do kancelarii sejmu.

Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzil, ie istotnym faktem dla mieszkaric6w wloclawka oprocz

podjqcia przez Radq Miasta stanowiska w powyiszej sprawie jest bezpieczenstwo oraz

eliminacja istnie.iacego zagroienia poprzez budowe kolejnego stopnia wodnego, kt6re do

przedsiqwziqcie po raz kolejny zostalo wstrzymane. Dlatego zdaniem Pana radnego podczas

obrad kolejnej sesji warto podjqi stanowisko zmierzajqce do mobilizacji wfadz wszystkich

szczebli w regionie i na poziomie krajowym na rzecz podjqcia dziala6, aby inwestycja

budowy stopnia wodnego zostala rozpoczeta.

Radnv J6zef Mazierski podkrellif, ie przedstawiona inicjatywa jest bardzo cenna a z

kalendarza imprez organizowanych przez r62ne podmioty wynika, 2e rok wisly bqdzie

obchodzonv przez wiele samorzqd6w w zwiqzku z tym Pan radny zwr6cil sie do Prezydenta

Miasta, aby wzorem innych miast wlqczyl siq w obchody po to r6wniei, by miasto moglo siq

godnie zaprezentowai na arenie miast nadwi6lariskich organizujqcych te uroczysto6ci.

Radnv Janusz Debczvriski dziqkujqc za gtosy poparcia wyrazit nadziejq, ie podejmowane

dzialania znajdq sw6j pozytywny final na szczeblu rzqdowym i uda siq pokonai wszelkie

5f



przeszkody takie natury ekologicznej po to,
zapewniala walory turystyczne i gospodarcze.

Po wyczerpaniu zgloszed do udzialu w dyskusji,
Chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie

przyjqcia stanowiska dotyczqcego poparcia

ustanowienia Roku 2017 Rokiem Rzeki Wisty.

aby rzeka Wisfa nie byta dzikq rzekq, lecz

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw

przez radnych projektu uchwaiy w sprawie
projektu Uchwaty sejmowej w sprawie

stwierdzono.
w zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, ie uchwafa zostafa

podjQta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwaia - zalqcznik do protokolu.

Ad. 17
Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwale w sprawie wskazania wiceprzewodniczecego Rady

Miasta do wykonywania niekt6rych czynnoSci w stosunku do Przewodniczqcego Rady

Miasta Wloclawek.

Jak wyja5nit Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski zgodnie z

rozporzqdzeniem Ministra Spraw Wewnetrznych i Administracji w sprawie sposobu

ustalania naleino6ci z tytuiu zwrotu koszt6w podr6iy sluibowych radnych gminy, Rada

Miasta wtoctawek w drodze uchwalv Nr lll/21/2o1,4 z dnia 29 grudnia 2014 roku wskazafa

Wiceprzewodn iczqcq Rady Miasta Pania Joannq Borowiak do okre(lenia terminu i miejsca

wykonywania zadania majqcego bezpoSredni zwiqzek z wykonywaniem mandatu oraz

wyznaczenia miejscowoSci rozpoczecia izakofczenia podr62y sluibowej w stosunku do

Przewodn iczqcego Rady Miasta. Majqc na uwadze zmiany osobowe w Radzie Miasta

wtoclawek w zwiqzku ze zrzeczeniem siq mandatu przez Pania Radnq Joannq Borowiak,

zaszfa potrzeba wskazania wiceprzewod niczqcego do wykonywania ww. czynnosci wobec

przewodniczqcego rady.

Opinia komisii staiei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz jednomyjlnie pozytywnie zaopiniowala Komisja PorzEdku

Prawnego i Publicznego. w imieniu komisji opiniq w tej sprawie przedstawita radnym

Przewodniczaca komisji radna Katarzyna ZarQbska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poinformowal, ie otwiera

dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

wobec braku uwag oraz glos6w w dyskusji ze strony radnych Przewodniczqcy Rady Miasta

radny Jaroslaw chmielewski poddai pod glosowanie przyjecie przedstawionego projektu

uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie wskazania wiceprzewod n iczqcego Rady Miasta do

wykonywania niekt6rych czynnoSci w stosunku do Przewodn iczEcego Rady Miasta

Wfoctawek.
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W wvniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 23 radnvch, za przvieciem uchwalv

stwierdzono.
wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski

poinformowal,2e w rezultacie dokonanego glosowania uchwala zostala podjqta przez Radq

Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokolu.

Ad. 18

sprawozdanie z dzialalnoSci Rady Miasta wloclawek Vll kadencji za okres obejmujqc

grudzief 2014 roku i 2015 rok.

Jak poinformowal Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski w bloku

materiat6w sesyjnych radni otrzymali r6wnie2 Sprawozdanie z dziatalnoici Rady Miasta

wfociawek vll kadencji za okres obejmujqc grudzie6 2014 roku i 2015 rok. Majqc nadziejq,

2e wszyscy radni zapoznali siq z przeslanym materialem Przewodniczqcy Rady Miasta

Wloclawek zapytal radnych czy wnosze uwagi, zmiany lub zapytania w powy2szej sprawie'

Wobec braku uwag oraz glos6w w dyskusji ze strony radnych, Przewodniczqcy Rady Miasta

radny Jaroslaw chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie przedstawionego

Sorawozdania z dzialalnoici RadV Miasta Vll kadencji za okres obejmujqc grudzief 2014 roku

i 2015 rok.

wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

wobec powv2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e sprawozdanie, o kt6rym

mowa przyjqte zostato przez Radq Miasta Wloctawek w zaproponowanym brzmieniu'

Sprawozdanie - zafqcznik do protokolu.

Ad. 19

Sprawozdanie z dzialalnoici komisji stalych Rady Miasta Wlocfawek.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw chmielewski wyjaSnil, ie zgodnie ze statutem

Miasta ka2da z komisji stalych zobowiqzana byla do przedloienia Radzie Miasta

sprawozdania ze swojej dzialalnoSci obejmujqcej rok sprawozdawczy Wobec powyzszego

materialy dotyczqce tego zagadnienia przeslane zostaly radnym w bloku material6w

sesyjnych w celu zapoznania siQ iwniesienia ewentualnych zmian bqdi uwag'

wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw chmielewski otworzyt

dyskusjq dotyczqcq przedloionych przez komisje stale Rady Miasta sprawozdari z rocznej

dzialalnoSci.



W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Stanislaw Wawrzonkoski stwierdzif, 2e chcialby siq odnieSi do sprawozdania Komisji

Rewizyjnej. w planie pracy Komisji Rewizyjnej zapisano przeprowadzenie kontroli, zleconych

przez Radq Miasta dotyczqcych - przeprowadzenia postQpowania kontrolnego, w zakresie

dzialari Prezydenta Miasta Wloclawek, zwiEzanego z wszelkimi sprawami dotyczEcymi sp6tki

z o.o Zielef Miejska oraz - w sprawie przeprowadzenia ,czynnosci kontrolnych w zakresie

dziafari zwiqzanych z zadaniem ,,Przebudowa Drogi krajowej nr 91". Takie inicjatywq

czlonk6w Komisji Rewizyjnej bylo przeprowadzenie kontroli dziafa6 Prezydenta Miasta w

zakresie calo6ci procesu inwestycyjnego dotyczqcego dw6ch przystani tj : - Budowa Przystani

wodnej na rzece wijle, - Budowa Przystani wodnej na Zalewie wtoclawskim. Ze

sprawozdania Komis.ii Rewizyjnej wynika .ledynie, ie zostaly przedluione terminy
prowadzenia niekt6rvch kontroli a w przypadku kontroli przystani nie udalo siq jej

przeprowadzid. wobec powy2szego Pan radny zapytal o rezultaty kontroli zleconych Komisji

Rewizyjnej przez Radq Miasta.

Radnv J6zef Mazierski Przewodniczacv Komisii Rewizvinei wyjainil, ie przedloione

sprawozdanie zostalo sporzadzone wedtug stanu faktycznego. Natomiast z informacji

posiadanych przez Pana radnego wynika, 2e protok6l pokontrolny dotyczqcy Drogi krajowej

nr l jest na ukoriczeniu i zostanie niebawem przedlo2ony do podpisu Prezydentowi Miasta

natomiast protok6i pokontrolny dotyczecy spraw zwiqzanych z Zieleniq Miejskq zostal przez

Prezvdenta Miasta podpisany i przeslany do Przewodn iczqcego Rady w dniu 26 lutego br.

Radna Olsa Krut-Horonziak nawiqzujqc do wypowiedzi radnego Stanislawa

wawrzonkoskiego poinformowata, ie Komisja Rewizyjna pracuje w oparciu o radnych z

Platformy obywatelskiej oraz Prawa i sprawiedliwoSci natomiast 2aden radnych Klubu

radnych Sojuszu Lewicy Demokratycznej nie zglosil swojego akcesu do prac w zespolach

kontrolnych, co rzutuje na plan pracy. Pani radna potwierdzifa informacje przedstawione

przez radnego J6zefa Mazierskiego na temat kontroli sp6lki Zieleri Miejska oraz Drogi

krajowej Nr 1, w protokole tym znajdujq siq wyja6nienia oparte na faktach, dlaczego

dzialania kontrolne z przyczyn niele2qcych po stronie zespotu kontrolnego obejmowaly

wydlu2ony okres iw zwiqzku z tym nie bylo moiliwoSci zakorlczenia kontroli w

deklarowanym czasie, czyli do 31 grudnia.
wyja6nil, ie brak radnYch SLD

w skfadach zespol6w kontrolnych moie byd spowodowany wylqcznie tym, 2e zgloszone

tematy kontrolne sQ absurdalne.
przypomnial, ze Rada Miasta

zlecita Komisji Rewizyjnej przeprowadzenie ww. kontroli, nie byty to zagadnienia

zaproponowane przez czfonk6w komisji. Gtosowanie w tej sprawie odbyio siq podczas obrad

sesyjnych Rady Miasta. Dlatego Przewodniczqcy Rady zaapelowal, aby radni powstrzymali

Komisji Rewizyjnej wyja5nil,2e zlecone Komisji Rewizyjnei przez Radq

kontrolne nie nazwalby absurdalnymi, gdyi zalecenia NIK sugerowafy

postepowania proku ratorskiego spraw zwiqzanych z Droga krajowq

byly PrzewodniczEcY

Miasta postqpowanta

skierowanie na drogq

nr 1. A zatem trudno

dzialania takich organ6w patistwa uznai za absurdalne.

Radnv Stanislaw Wawrzonkoski stwierdzil, 2e wszystkie komisje w tym takie Komisja

Rewizyjna Rady Miasta jest ciafem kadencyjnym i powinna kontrolowad dzialania bieiqce.i

siq od obrailiwych wyPowiedzi.
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kadencji, na kt6rq zostala powolana, natomiast zajmowanie siq sprawami uprzednich

kadencji wykracza poza kompetencje komisji.

Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzil, ie kompetencje Komisji Rewizyjnej w zakresie kontroli

udalo siq wyjaSnii podczas obrad Komisji Rewizyjnej w dniu dzisiejszym, chodzi o to,2e
Komisja Rewizyjna mo2e kontrolowai r62nego rodzaju dzialania wladz samorzqdowych

danej kadencji. Natomiast do rozwiqzywania zastrzeiei, d kt6rych byla mowa sE niezalezne

organy kontrolne pa6stwa, kt6re powinny sie tymi zagadnieniami zajEi. Natomiast

absurdalnym jest w ocenie Pana radnego dublowanie dzialari kontrolnych

przeprowadzonych przez Najwy2sza lzbq Kontroli - jej wniosk6w czy tez zalece6 w sprawie

zadania dotyczqcego wspomnianej Drogi krajowej nr 1 a tak2e powracanie do czasow

minionej kadencji. Dlatego te2 udziaf czlonk6w Klubu radnych Sojuszu Lewicy

Demokratycznej w tego typu zespolach kontrolnych jest bezprzedmiotowy' Ponadto Pan

radny wyja6nil, ie w swoich wypowiedzial nie widzi nic, co mogloby kogokolwiek obrazaf'

Radna olga Krut-Horonziak poinformowala, 2e nie bqdzie siq odnosii do zachowania

radnego Kukuckiego, kt6re nie zmienilo siq od wielu kadencji. Niemniej jednak reakcji

wymaga wyja6nienie, ie brak jest podstawy prawnej ograniczajqcej dzialania kontrolne

Komis.ii Rewizyjnej wyfqcznie do bieiqcej kadencji, na kt6rE zostala powofana W zwiqzku z

tvm Pani radna poprosila o wyjainienie, w jaki spos6b prowadzona jest kadencyjno5e w

sp6fce miejskiej, poza tym w sp6tkach komunalnych istnieje ciqgloSi dzialania takiego

podmiotu,azatem,wjakispos6bmo2nadokonaiocenytegodzialania,kt6rewynikanp'z
um6w, kontrakt6w, ograniczajqc kontrole wyfqcznie do kilku miesiqcy danego roku' Sa to

dziatania przypisane Komisji Rewizyjnej, iako dzialania svstemowe majqce na celu kontrolq

Prezydentaijegodzia|ariczyprzeprowadza|wramachaudytuikontroIi,kontro|esp6|ek
komunalnych. Swoje spostrzeienia Pani radna oparla wylqcznie na wynikach NIK' kt6re

szeroko obejmujq kompetencje samorzqdu, Rady Miasta, Komisji Rewizyjnej, Prezydenta' co

do sposobu sprawowania nadzoru nad mieniem komunalnym w postaci sp6lek'

Radnv Krzvsztof Kukucki podtrzymat swojq uprzedniq wypowiedi podkreslajac, Ze

jednoznacznie zostato rozstrzvgniQte podczas dzisiejszych obrad Komisji Rewizyjnej

zagadnienie dotyczqce kompetencji kontrolnych Komisji Rewizyjnej w zakresie kontroli

zaladnieri dotyczqcych kadencji, na kt6rq zostala powolana, co zostalo potwierdzone przez

Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej jak r6wniei zakresu kontroli sp6tek miejskich, Komisja

Rewizyjnamoiedokonywaikontro|iorganutj.Prezydentawzakresiedzia|arinadzorczych
podejmowanych w ramach wykonywania funkcji zgromadzenia wsp6lnik6w wobec sp6fki

miejskiej. A zatem odnoszEc siq do podanego uprzednio przykladu, - je2eli bilans jest za rok

poprzedni w6wczas Zesp6l Kontrolny Komisji Rewizyjnej mo2e zbadai to' czy Prezydent

dokonal wlaSciwej analizy bilansu za rok poprzedni'

Radna Olsa Krut-Horonziak stwierdzifa, ii Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej powolywai siq

w tej kwestii na opiniq wyra2onq przez Sekretarza Miasta, w zwiqzku z tym Pani radna

zaproponowala, aby w tej sprawie zabrafa gtos Sekretarz Miasta'

Sekretarz Miasta Wiestawa Konopczvriska przeprosila Przewodniczacego Komisii Rewizyinej'

:"." *.cleau na inne obowiazki siu2bowe zlecone przez Prezydenta Miasta nie mogla wziqi

udzialu w posiedzeniu Komisii Rewizyjnej, kt6re mialo miejsce podczas przerwy w obradach

sesyjnych. Niemniej jednak Pani Sekretarz wyjalnita, 2'e komisja rewizyjna jest komis'ia

szczeg6lnq w radzie miasta, poniewa2 jest jedynq komis.iq, o kt6rej m6wi ustawa i nakazuje

jej powotanie. Nie jest to jednak komisja, kt6ra posiada nieograniczone kompetencje i

moiliwoSci, poniewa2 zgodnie z ustawa organem kontrolnym gminy jest rada, kt6ra



kontroluje dziafalnoSd prezydenta. Na podstawie art. 18a ustawy o samorzqdzie gminnym,

kt6ry stanowi, ie rada gminy kontroluje dziaialnoii gminnych jednostek organizacyjnych

oraz jednostek pomocniczych gminy iw tym celu powoluje komisje rewizyjna. A zatem

wykladnia celowoiciowa jest taka, 2e komisja rewizyjna dziala w granicach uprawnie6 i

kompetencji rady gminy i wylqcznie w takim zakresie mo2e prowadzii dziatalno66 kontrolnq.

ustawa o samorzqdzie gminnym nie m6wi o tym,2e komisja rewizyjna kontroluje w6jt6w,

lecz, 2e kontroluie w6jta, dzialajqc w granicach uprawnieri i kompetencji rady' A zatem

komisja rewizyjna kontroluje prezydenta, kt6ry jest powolany oraz wykonuje plan kontroli

zlecony jej przez aktualnie funkcjonujqcq radq miasta. Nie moina definitywnie stwierdzid, ie

komisja rewizyjna nie mo2e posilkowai siq dokumentami z lat ubiegtych, je2eli w ramach

aktualnie prowadzonej kontroli istnieje koniecznoSi siqgniqcia to dokument6w

wczeSniejszych, ale naleiy pamiqtad,2e zakres kontroli obeimule okres bieiqcej kadencli.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poinformowal radnych, 2e zamyka

dyskusjq w przedmiotowej sprawie natomiast podsumowujqc wypowiedi Pani Sekretarz

naleiy miei na uwadze, ie kontrolowana jest dzialalnosi prezydenta, jako organu'

Nastepnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie przez RadQ Miasta

poszczeg6lnych sprawozdai komisji stalych Rady Miasta.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci

sprawozdania z dzialalnoSci Komisji Rewizyjnej opowiedziato

glos6w przeciwnych oraz 2 gfosach wstrzymujEcych siq.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e Sprawozdanie, o kt6rym

mowa przyjqte zostalo przez Rade Miasta Wloclawek'

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 22 radnych za przyjqciem

sorawozdania z dzialalno6ci Komisji Budietu, Rozwoju iPromocji Miasta radni opowiedzieli

siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych oraz wstrzymujacych siq nie stwierdzono'

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e Sprawozdanie' o kt6rym

mowa przyjQte zostalo przez Radq Miasta Wloctawek.

W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoSci 22 radnych za przyjqciem

sprawozdania z dzialalnoSci Komisji Edukacji radni opowiedzieli sig jednomyslnie, glos6w

przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.

wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie sprawozdanie, o kt6rym

mowa przyjqte zostalo przez RadQ Miasta Wloctawek.

W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno5ci 22 radnych za przyjqciem

sprawozdania z dzialalnoSci Komisji zdrowia, Rodziny iopieki spotecznej radni opowiedzieli

siq jednomy!lnie, gfos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono'

wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e sprawozdanie, o kt6rym

mowa przyjete zostalo przez Rade Miasta Wlociawek.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 22 radnych za przyiqciem

sprawozdania z dzialalno(ci Komisji Kultury i Sportu radni opowiedzieli siq jednomyslnie,

glos6w przeciwnych oraz wstrzymujEcych siQ nie stwierdzono'

wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e Sprawozdanie, o kt6rym

mowa przyjqte zostalo przez Rade Miasta Wloclawek.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno(ci 22 radnych za przyjqciem

sprawozdania z dziafalno6ci Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego radni opowiedzieli siq

jednomySlnie, glos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono'

22 radnych za PrzYjqciem
siq 20 radnYch PrzY braku
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Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e Sprawozdanie, o kt6rym

mowa przyjqte zostafo przez Radq Miasta Wloclawek.
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno6ci 22 radnych za przyjQciem

sprawozdania z dzialalnoici Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska radni

opowiedzieli siq .lednomySlnie, glos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie

stwierdzono.
wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie sprawozdanie, o kt6rym

mowa przyjQte zostalo przez Rade Miasta Wloclawek.

Sprawozdanie z dzialalnodci Komisji Rewizyjnej - zalqcznik do protokofu,

Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta - zafqcznik do

protokolu,
Sprawozdanie z dziafalnoici Komisji Edukacji - zaiqcznik do protokolu,

sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Zdrowia, Rodziny i opieki spotecznej - zalqcznik do

protokolu,

Sprawozdanie z dziatalnoici Komisji Kultury isportu - zaiqcznik do protokofu,

sprawozdanie z dzialalnosci Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego - zalqcznik do

protokolu,
sprawozdanie z dziatalno6ci Komisji Gospodarki Miejskiej i ochrony srodowiska - zalqcznik

do protokolu.

Po zako6czeniu procedury gfosowania Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw

chmielewski poinformowal, 2e proponuje 5 minutowa przerwQ techniczna w obradach

sesyjnych, co nie spotkalo siq ze sprzeciwem radnych'

Przerwo w obradoch.

Wznowienie obrod pop przerwie.

Ad.20
Projekt uchwaty w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyinej Rady Miasta

Wloclawek na 2016 rok.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowal, ie zgodnie z art.

18a ust. 1i4 ustawv z dnia 8 marca 1990 roku o samorzqdzie gminnym rada gminy

kontroluje dzialalnoSi w6jta, gminnych jednostek organizacyjnych oraz jednostek

pomocniczych gminy. W tym celu powoluje Komisjg Rewizyjnq, kt6ra wykonuje zlecone

przez radq zadania w zakresie przeprowadzania ww. kontroli.

Komisja Rewizyjna przeprowadza wyznaczone przez Radq kontrole na podstawie rocznego

planu kontroli, kt6ry zawiera w swej tresci okreilenie terminu oraz przedmiotu kontroli.

Komisia Rewizyjna w dniu 15 lutego br. oraz w dniu dzisiejszym wypracowala plan kontroli,

kt6rv rekomendowala Radzie Miasta celem jego przyjqcia. W zwiqzku z powyiszym

Przewodniczqcy Rady Miasta poprosil o zabranie glosu Przewod niczacego Komisji Rewizyjnej

radnego J6zefa Mazierskiego na temat wypracowanych zmian.
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Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef Mazierski poinformowal, 2e w wyniku

dokonanej autopoprawki do projektu uchwaly Komisja Rewizyjna przedkfada Radzie Miasta

plan kontroli na rok 2016 po zmianach. Jak wyjaSnil Pan Przewodniczqcy Komisji

autopoprawka do projektu uchwaty ma zwiqzek z doprecyzowaniem zagadniei kontrolnych

w roku 2016. Wiq2e siq te2 z odpowiedziq uzyskanq na zapytanie Komisji zgtoszone do

Sekretarza Miasta w sprawie wyja6nienia wqtpliwodci zwiqzanych z uprawnieniami i

kompetencjami kontrolnymi Komisji Rewizyjnej.
Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef Mazierski laprezentowaf Radzie Miasta plan

kontroli Komisji Rewizyjnej na rok bieiacy, kt6ry dotyczy nastqpujqcych zagadnie6'

o kontroli dziatalnosci Miejskiego Zespolu Opieki Zdrowotnej Sp6tki z o' o. we

Wloctawku w zakresie nadzoru wfa5cicielskiego za lata 2011-2015,

o kontroli dzialalnojci Wloctawskiego Inkubatora Innowacji i Przedsiqbiorczoici od

momentu jego powstania do dnia 31-12-2015r.,
. kontroli udzielania zam6wieri publicznych w okresie od dnia 01-12-2014r. do dnia 31-

!2- 2OI5r..
r kontroli nadzoru wlaScicielskiego nad dzialalnoiciq Przedsiqbiorstwa Gospodarki

Komunalnej ,,Saniko" Sp. Z o. o. we Wloclawku w roku 2015.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej radny J6zef Mazierski poinformowat ponadto, i2

przyjqcie prze Radq Miasta autopoprawki do projektu uchwaly wiqzad siq bqdzie z

autopoprawkq do planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2016, kt6ra r6wnie2 zostal

przekazana Radzie Miasta.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poinformowal, 2e otwiera

dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

wobec braku uwag oraz gtos6w w dyskusji ze strony radnych Przewodniczqcy Rady Miasta

radny Jaroslaw chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie przedstawionego projektu

uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta wfoclawek

na 2015 rok wraz z autopoprawkE.

wobec powy2szego PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Jarosiaw Chmielewski

poinformowal, ie w rezultacie dokonanego glosowania uchwata zostala podjQta przez Radq

Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokofu.

Ad.21
Plan pracy Rady Miasta Wloclawek na 2015 rok.

Jak poinformowai Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski w bloku

materiaf6w sesyjnych przekazany zostaf radnym projekt planu pracy Rady Miasta na rok



2016. W zwiazku z tym Przewodniczqcy Rady zapytal radnych czy wnosza inne propozycje

czy te2 uwagi do projektu planu.

Glos zabrala wiceprzewod niczaca Rady Miasta radna Ewa szczepa6ska, kt6ra

zaproponowala, aby w planie pracy Rady Miasta w miesiqcu marcu uwzglqdnii informacjq

na temat, jakoSci powietrza atmosferycznego na terenie miasta wfoclawek w oparciu o

odczyty pomiarowe dotyczqce obciaienia azotan6w, azotyn6w, ozonu i pyiu zawieszonego

PM 10. Informacja ta pojawila sie w planie pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i ochrony

Srodowiska niemniej jednak Pani radna zaproponowala, aby informacja pojawifa siq r6wnie2

w planie pracy Rady Miasta w miesiqcu marcu, poniewa2 jak wynika z raportu bqdqcego w

posiadaniu Pani radnej wyniki tam umieszczone sq n iezad awalajEce. Dlatego wainym jest,

abv z informacjE w tej sprawie zapoznafa sie cala Rada Miasta.

W zwiqzku z brakiem innych propozycji ze strony radnych, Przewodniczqcy Rady Miasta

poddal pod Siosowanie propozycjQ tematu rozszerzajEcego proponowany plan pracy

zgloszona przez radna Ewq Szczepaiska.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnosci 22 radnych za zgloszonE propozycjE

do planu pracy Rady Miasta na rok 2016 opowiedzialo sie 21 radnych, przy braku glos6w

przeciwnych oraz l gtosie wstrzymujacym siQ.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie planu pracy Rady

Miasta na rok 2016 wraz ze zgfoszonq propozycjq jego rozszerzenia w miesiEcu marcu'

stwierdzono.

Plan pracy Rady Miasta na rok 2016 - zatqcznik do protokol-'

Ad.22
Plan pracy komisii statych Rady Miasta Wfoclawek na 2016 rok'

Jak poinformowal Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski, zgodnie z art'

21 ust. l pkt 3 ustawy o samorzqdzie gminnym, komisje state podlegajq radzie gminy i

przedktadajq jej plany pracy na dany rok kalendarzowy. Komisje Rady Miasta opracowaly i

zatwierdzily podczas odbytych obrad plany pracy na rok bie2qcy i zgodnie z wymogiem

przedio2yly Radzie Miasta. W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta zapytaf czy

w temacie procedowanych zagadnieri ze strony radnych sq chqtni do zabrania glosu.

Wobec braku zgloszeri do dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod gfosowanie

przyjqcie przez Radq Miasta poszczeg6lnych plan6w pracy komis.ii stafych Rady Miasta na

rok 2016.
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno6ci 22 radnych za przyjqciem planu pracy

Komisji Rewizyjnej wraz z autopoprawke radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, przy braku

glos6w przeciwnych oraz wstrzymujEcych siq.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta pointormowal, 2e plan pracy Komisji

Rewizyjne na rok 2016 zostaf przyjQty'

43



W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 22 radnych za przyjqciem planu pracy

Komisji Budietu, Rozwoju iPromocji Miasta radni opowiedzieli siq jednomy(lnie, glos6w
przeciwnych oraz wstrzymujqcych sie nie stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, ie plan pracy Komisji

Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta na rok 2016 zostal przyjQty.

W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoSci 22 radnych za przyjqciem planu pracy

Komisji Edukacji radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, gtos6w przeciwnych oraz

wstrzymujecych siQ nie stwierdzono.
Wobec powyzszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e plan pracy Komisji

Edukacji na rok 2016 zostal przyjqty.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 22 radnych za przyjqciem planu pracy

Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej radni opowiedzieli sie jednomy6lnie, glos6w
przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
Wobec powy2szego PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowat, plan pracy Komisji Zdrowia,

Rodziny iOpieki Spotecznej na rok 2015 zostaf przyjqty.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 22 radnych za przyjqciem planu pracy

Komisji Kultury i Sportu radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych oraz

wstrzymujqcych sie nie stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie plan pracy Komisji

Kultury i Sportu na rok 2016 zostal przyjqty.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 22 radnych za przyjQciem planu pracy

Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego opowiedzialo siQ 20 radnych, glos6w przeciwnych

oraz wstrzymujqcych sie nie stwierdzono,2 radnych nie wziqlo udzialu w glosowaniu.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie plan pracy Komisji

Porzqdku Prawnego i Publicznego na rok 2016 zostal przvjQty.

W wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecno6ci 22 radnych za przyjqciem planu pracy

Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska radni opowiedzieli siq jednomySlnie,

glos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie plan pracy Komisji

Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska na rok 2016 zostal przyjety.

Plan pracy Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta - zafqcznik do protokofu,
Plan pracy Komisji Edukacji - zalqcznik do protokolu,
Plan pracy Komisii Zdrowia, Rodziny iOpieki Spolecznej - zalqcznik do protokofu,

Plan pracy Komisji Kultury i Sportu - zalqcznik do protokolu,
Plan pracy Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego - zaiacznik do protokolu,

Plan pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska - zaiqcznik do protokolu.

Ad.23
Projekt uchwaiy w sprawie podtrzymania stanowiska wyraionego w Uchwale Nr
xxlv lr74l2orz z dnia 30 sierpnia 2012 roku w sprawie rozpatrzenia skargi Pana I
I n" dzialanie Prezydenta Miasta wloclawek.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Przewodniczqcy Komisji Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska radny Dariusz Jaworski informujqc, ie dniu 22 stycznia 2016 roku Pan

-zlo2y|doRadyMiastaW|oclawekskargqnadziata|no6iPrezydentaMiasta



Wloclawek w zwiqzku z prowadzonym w latach ubieglych'postepowaniem ad min istracyjnym

w sprawie wydania decyzji o $rodowiskowych uwa ru n kowaniach, wynikiem, kt6rego bylo

wyra2enie zgody na zmianq sposobu uiwkowania budynku garazowo-gospodarczego na

warsztat samochodowy przy ul. Micheliriskiej I we Wloclawku. Skariqcy podni6sf r6wniei,
i2 dzialalnoid we wskazanym obiekcie polega na wykonywaniu r6inego typu prac

naprawczych oraz blach arsko-lakierniczych pojazd6w samochodowych, co skutkuje

uciq2liwoiciq dla iycia izdrowia jak r6wniei nie pozostaje bez wplywu na 6rodowisko. Ww.

skarga byla jui przedmiotem obrad Komisji Gospodarki Miejskiej iochrony Srodowiska w

dniu 30 sierpnia 2012 roku. Analiza tresci pisma z dnia 22 stycznia 2016 r. wskazuje,2e nie

zawiera ono nowych okolicznoici w stosunku do poprzednio wniesionej skargi z dnia 11 lipca

2012 roku na dzialalno(i Prezydenta Miasta wfoclawek, kt6ra zostala rozpatrzona przez

Rade Miasta wloclawek na sesji w dniu 30 sierpnia 2012 roku. w przedmiotowej kwestii

Rada Miasta Wtoclawek podjqla Uchwalq Nr XXIV /t74/2012 w sprawie rozpatrzenia skargi

Pana na dziatanie Prezvdenta Miasta Wioclawek, w kt6rej uznala zfoZonE

skargq za bezzasadnq. o stanowisku Rady oraz jej uzasadnieniu skar2qcy zostat pisemnie

poinformowany. W zwiqzku z powy2szym zastosowai nalezy art. 239 k.p.a., zgodnie, z

kt6rym w przypadku, gdy skarga, w wyniku rozpatrzenia, zostafa uznana za bezzasadnq ijej
bezzasadno(d wykazano w odpowiedzi na skargq, a skariqcy ponowif skargq bez wskazania

nowych okolicznoSci - organ wta6ciwy do jej rozpatrzenia mo2e podtrzymai stanowisko z

odpowiedniq adnotacja w aktach, bez zawiadamiania skariqcego. Majac na wzglqdzie tre6i
przywolanego przepisu, wskazai naleiy, ie podtrzymanie poprzedniego stanowiska przez

Radq Miasta Wtoclawek, - jako organu wlasciwego do rozpatrzenia skargi na podstawie art.

229 k.p.a. powinno byi wyraione przez ten organ. w przypadku Rady Miasta wfocfawek

organ o charakterze kolegialnym i wieloosobowym - formq dzialania in gremio jest

podejmowanie uchwat, stqd podtrzymanie przez Radg poprzedniego stanowiska w sprawie

skargi wymaga podjQcia uchwaty.

Opinia komisii stalei Radv Miasta.
Projekt uchwaiy rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i

ochronv srodowiska w imieniu, kt6rej opiniQ przedstawil Radzie Miasta PrzewodniczEcy

Komisji radny Dariusz Jaworsk..
ponadto przewodniczqcy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska poinformowaf,

zeeanfskierowa|pismo,wkt6rymzawarlki|kauwagdotyczqcych
omawianego zagadnienia z prosbq o przedstawienie podczas obrad sesyjnych, lecz ze

wzglqdu, na jako(d pisma nie jest moiliwe zaprezentowanie korespondencji na forum Rady

Miasta.
Rady radny Jaroslaw Chmielewski otwierajqc dyskusjqPrzewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosiaw chmlelewsKl otwlerajqc oysKuslE

poinformowa|,:"e"nfby|obecnynapoczEtkuobradsesyjnych,|ecz
poinformowat, ie nie bqdzie czekal, a2 punkt dotyczQcy Jego sprawy bqdzie omawiany,

dlatego swoje uwagi skierowal w formie pisemnej.

W dvskusii udzial wzieli:
Radna Olsa Krut-Horonziak poinformowai, 2e nie podziela stanowiska podjqtego przez

KomisjQ Gospodarki Miejskiej i Ochrony 5rodowiska, poniewai lokalizacja warsztatu

znajduje siq w bardzo bliskiej odleglo5ci od domu, w kt6rym zamieszkuje p"n I
w zwiqzku z tym nie trudno jest sobie wyobrazii, jakie halasy docierajq do Jego domu, tym
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bardzie, 2e budynek warsztatowy nie jest wygluszony, poza tym docierajq tak2e w pobliie

domu zapachy substancji chemicznych, kt6re u2ywane sa przez wlaSciciela warsztatu.

Zdaniem Pani radnej wydanie pozwolenia na zamianq budynku gara2owego w warsztat

samochodowy w pobliZu bliskiej lokalizacji innej posesji bylo n iedopuszczalne. Sprawajest
znana i poruszana od kilku lat bez pozytywnego finalu dla Pana I ijego mal2onki !
kt6ra byla takie radnq Rady Miasta i wniosek, kt6ry wpiynql w6wczas nie zostaf

zrealizowany natomiast z niewiadomych przyczyn w p6iniejszym czasie otrzymat aprobate,

co pozwolito na stworzenie takiego warsztatu. Jak powiedziala Pani radna jej zdaniem nikt

obecny na tej sali nie chcialby mieszkai w takim sqsiedztwie, stanowi to naraienie 2ycia i

zdrowia oraz uniemo2liwia normalne funkcjonowanie. Pani radna stwierdzila ponadto,2e w
uzasadnieniu do uchwaly brakuje wskazania prowadzonych w tej sprawie procedur

ad ministracyjnych jak np. odwolania od decyzji, brak jest wycze informacji o
przebiegu procesu decyzyjnego, jest natomiast kolejna skarga Pana

wyjaSnil, ie w dniu 18 lutego br. na posiedzeniu Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony

Srodowiska zostala om6wiona catoiciowo z odniesieniem do je.j poczqtk6w z lat5rodowrska sprawa zostafa omowrona calosclowo z oonleslenlem oo JeJ I

ubiegtychzudziatems|u2bUrzqduMiastajakr6wnie2Panaf
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jarosfaw Chmielewski wyjadnil, ie jest czfonkiem ww.
komisji iradni w sytuacji, gdy nie zaistniafy nowe okoliczhoici w stosunku do roku,2012 w

kt6rym sprawa byla rozpatrywana nie majq innej mo2liwoSci jak podtrzymanie uprzednio

wyraionego stanowiska. Sprawa moglaby zostai ponownie rozpatrzona tylko w sytuacji, gdy

zaistnialyby nowe okoliczno6ci w powyiszej sprawie. Podczas obrad Komisji Gospodarki

Miejskiej i ochrony Srodowiska zapytano eana I czy wnosi on nowe elementy do

sprawy opr6cz tych, kt6re miaiy miejsce przy rozpatrywaniu skargi w roku 2012. etn !
I poinfor.owai, 2e nie zaszly nowe okolicznoSci w stosunku do wskazanych uprzednio

w skardze. Rozpatrujac sprawQ w aspekcie spolecznym problem, z jakim boryka siq Pan

! 1"rt duiy i zrozumiaty natomiast pod wzglqdem proceduralnym naleiy respektowat
przepisy prawne w granicach, kt6rych sprawa mo2e byi rozpatrzona.

Radnv Zbisniew Lewandowski wyjaSnil, 2e w powy2szej sprawie podziela poglqd radnej Pani

Olgi Krut-Horonziak i uwa2a, 2e naleiy pochylii siq nad zagadnieniem i rozpatrzyi mo2liwoici
oraz kroki, jakie w tej sprawie mogq zostad podjqte przez stronq zainteresowanE, aby
problem zostal wyeliminowany. Byi moie istnieje mo2liwoii zweryfikowania wydanej

decyzji pod katem czy nie doszto do ra2qcego naruszenia prawa i.iej uchylenia w ciEgu 10 lat

od dnia wydania lub podjqcie innych krok6w. Dlatego te2 zdaniem Pana radnego
podtrzymujqc podjqte wczeSniej stanowisko nie zglqbia sie istoty tematu.
Wobec wyczerpania zgloszei do zabrania glosu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta

radny Jaroslaw Chmielewski poddat pod glosowanie przyjqcie przedloionego projektu

uchwafy w sprawie podtrzymania stanowiska wyra2onego w Uchwale Nr xxN/114/2OIZ z

dnia 30 sierpnia 2012 roku w sprawie rozpatrzenia skargi Pana na dziafa nie

Prezydenta Miasta Wloclawek.
w wvniku stosowania przeprowadzoneso w obecno6ci 22 radnvch za przvieciem proiektu

uchwatv opowiedziato sie 16 radnvch przv 1 glosie wstrzvmuiacvm sie oraz 5 glosach

orzeciwnvch.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal,2e w rezultacie dokonanego glosowania uchwala zostala podjQta przez Radq

M iasta w zaproponowanym brzmieniu.



Uchwafa - zalqcznik do protokotu.

Ad.24
Projekt uchwaty w sprawie przekazania wniosku.

Tak jak w poprzedniej sprawie wprowadzenia do tematu dokonal Przewodniczqcy Komisji

Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska radny Dariusz Jaworski informujqc, 2e Pan

I zloiyl do Rady Miasta Wlociawek wniosek o rekompensatq z tytulu

wyr6wnania krzywd zwiqzanych z brakiem zagwarantowania prawa do godnego i

bezpiecznego 2ycia. Przedmiotowe roszczenie ma zwiqzek z prowadzonym przez Prezydenta

Miasta wloclawek w latach ubiegtych postepowaniem admin istracyjnym w sprawie wydania

decyzji o Srodowiskowych uwarun kowaniach, wynikiem, kt6rego bylo wyraienie zgody na

zmianq sposobu u2ytkowania budynku ga ra2owo-gospoda rczego na warsztat samochodowy

przy ul. Michelinskiej I we Wloclawku. Wnioskujqcy podni6sl r6wnie2, ii dziaialno6i we

wskazanym obiekcie polega na wykonywaniu r6inego typu prac naprawczycn oraz

blacharsko-lakierniczych pojazd6w samochodowych, co skutkuje uciq2liwo6ciq dla iycia i

zdrowia jak r6wnie2 nie pozostaje bez wpiywu na (rodowisko. Analizujqc przedmiotowy

wniosek, Komisja Gospodarki Miejskiej iochrony srodowiska wskazala na brak wla6ciwoici

Rady Miasta woclawek do jego rozpatrzenia. Zatem majac na uwadze wla6ciwo66 organow,

zasadnym .iest jego przekazanie zgodnie z art 243 ustawy Kodeks postqpowania

ad m inistracyjnego do organu wfaSciwego, jakim jest Prezydent Miasta Wloclawek'

Opinia komisii stalei Radv Miasta

Przedmiotowa uchwat byfa rozpatrzona orz pozytywnie zaopiniowana przez Komisjg

Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska, kt6rq Radzie Miasta przedstawit

Przewodniczqcy Komisji radny Dariusz Jaworski

wobec braku uwag oraz glos6w w dyskusji ze strony radnych Przewodniczqcy Rady Miasta

radny Jarostaw chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie przedstawionego projektu

uchwaly w sprawie przekazania wniosku.

stwierdzono.
Wobec powy2szego PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski

poinformowal, ie w rezultacie dokonanego gtosowania uchwala zostala podjQta przez RadQ

Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokotu.

Ad.25
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Interpelacje, wnioski izapytania w sprawach dotyczqcych aktualnych problem6w Miasta,

takie w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym zgfosili: radny Jacek
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Bulawa, radny Jaroslaw Chmielewski, radna Mariola Gawlowska, radny Janusz Dqbczyriski,

radny Krzysztof Grzqdziel, radny Jaroslaw Hupalo, radna Olga Krut-Horonziak, radny

Stanislaw Krzemieniewski, radny Krzvsztof Kukucki oraz radny J6zef Mazierski, kt6ry zwr6cif

siq tak2e do Przewodn iczqcego Rady Miasta z proibq, aby w przyszloSci ze wzglqd6w

organizacyjnych uchwaly skargowe rozpatrywane podczas obrad sesyjnych umieszczane byly

na poczqtku a nie pod koniec porzqdku obrad sesyjnych.

Interpelacje powinny zostad zloione przez radnych w formie pisemnej Przewodniczqcemu

Rady Miasta, kt6ry niezwlocznie przekaie je adresatowi.

odpowiedzi na zgloszone interpelacje - Przewodn iczqcemu Rady Miasta oraz

interpelujQcemu radnemu udzieli Prezydent Miasta lub wfa(ciwe rzeczowo upowainione

osoby w terminie 21 dni.
Interpelacje zgtoszone przez radnych oraz udzielone odpowiedzi umieszczone zostanE w

Biuletynie Informacji Publiczne.i Urzqdu Miasta bez zbqdnej zwioki.

Procedurq postQpowania w powy2szej sprawie reguluje 5 56 Statutu Miasta Wtoctawek'

Ad.26
Informacje i komunikaty.

WtympunkcieporzqdkuobradPrzewodniczqcyRadyMiastaradnyJaros|awChmie|ewski
przypomniat radnym, ie w Biurze Rady Miasta sq dostqpne druki oSwiadczei majEtkowych'

kt6re radni zobowiqzani sq ztoiyi w ustawowym terminie. Ponadto poinformowat, 2e

kolejna sesja Rady Miasta, planowana jest na dzieri 21 marca 2016 roku'

Ad.27
Zamkniecie obrad.

Po zakoriczeniu bloku informacyjnego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw

Chmielewski podziqkowal wszystkim za udziai w obradach stwierdzajqc' 2e wobec

zrealizowania porzqdku posiedzenia zamyka obrady XVI sesji Rady Miasta Wfocfawek'

Zakoriczenie obrad godz. 14m

OBRADOM PRZEWODNICZYT

JAROSTAW CHMIELEWSKI

PRZEWODNICZACY

RADY MIASTA WLOCLAWEK
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Akceotacia protokolu przez Sekretarzv obrad XVI sesii Radv Miasta

Radna Agnieszka Chmielewska

Radny Piotr Czarnecki .....................

Zafaczniki:

1. Lista radnych obecnych na obradach XVI sesji Rady Miasta Wloclawek

2. Lista os6b uczestniczacych w XVI sesji Rady Miasta Wlocfawek'

3. Uchwala Nr XVI/11/2016 Rady Miasta wloclawek z dnia 29 lutego 2016r. w sprawie

wvboru iawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wloclawku na kadencjq od 2016 r' do

2019 r., zgloszonych w wyborach uzu pelniajqcych'

4.Uchwa|aNrXV|/12l2Ol6RadyMiastaWloc|awekzdnia29|utego2016r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia i przyjecia "Planu 

gospodarki

niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloclawek"

5.Uchwa|aNrXV|/13/20l6RadyMiastaWtoc|awekzdnia29lutego20lSr.wspraw|e
uchwalenia ,,Programu zapobiegania przestqpczo6ci oraz ochrony bezpieczeristwa

obvwate|iiporzqdkupub|icznegod|aMiastaW|octawekiPowiatuW|octawskiegona
lata 2015 - 2018" w zakresie dotyczqcym Miasta Wtoctawek'

6.Uchwa|aNrXv|/14l2ol6RadyMiastaW|oclawekzdnia2g|utego2016Wsprawie
wprowadzenia przepis6w porzqdkowych zwiqzanych z wykonywaniem krajowego

transportu drogowego w zakresie przewozu os6b i baga2u taks6wkq na terenie

miasta Wtocfawek.

7. Uchwala Nr XVI/15/ 2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 lutego 2016r' w sprawte

dodatkowYch oznaczei taks6wek'

8.UchwalaNrXV|/16/2016RadyMiastaW|octawekzdnia2g|utego2016r.uchy|ajqca
uchwalq w sprawie jednolitego oznakowania taks6wek osobowych

zarejestrowanych na terenie Gminy Miasta Wtoclawka'

9. Uchwala Nr xvl/17l2016 Rady Miasta wtoclawek z dnia 29 lutego 2016r' zmieniajqca

uchwaiq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na 2015 rok'

10. Uchwala Nr xvl/18/2016 Rady Miasta wtoclawek z dnia 29 lutego 2016. zmieniajeca

uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-

2028.
11. Uchwala Nr XVI/19/2016 Rady Miasta Wtoctawek z dnia 29 lutego 2016r'

zmieniajqcauchwalqwsprawiezwo|nieniaodpodatkuodnieruchomojcibudynk6w
lub ich czq6ci, polo2onych na terenie Gminy Miasto Wloclawek w granicach

wyznaczonych przez Plac Wolno5ci, ul Zduriskq, Zielony Rynek' ul' Zwiqzk6w

Zawodowych, ul. Bechiego, Bulwary Marszalka Pilsudskiego, ul Piwna' ul' Prymasa

Wyszyiskiego, ul. Brzeska do Placu WolnoSci, w kt6rych wykonano remont calej

elewacji albo ograniczono emisjq dwutlenku wqgla poprzez: przylqczenie budynku
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do miejskiej sieci cieplowniczej lub zmianq ogrzewania wqglowego na ogrzewanie

elektryczne, gazowe lub olejowe.
12. Uchwala Nr XVI/20|2015 Rady Miasta wloctawek z dnia 29 lute8o 2016r. w sprawie

utworzenia Zespofu szkolno-Przedszkolnego nr 1we wfoclawku, ul. Galczytiskiego 9

i nadania statutu.
13. Uchwaia Nr XVI/2112015 Rady Miasta wlocfawek z dnia 29 lutego 2015r. w sprawie

zalo2enia Gimnazjum z Oddzialami Przysposabia.iEcymi do Pracy we Wlociawku, ul

Nowomiejska 25 oraz wtqczenia do Zespolu szk6l Budowlanych we wloclawku, ul.

Nowomiejska 25.

14. Uchwala Nr XVI/2212OL6 Rady Miasta Wloctawek z dnia 29 lutego 2016r. w sprawie

nadania imienia Szkole Podstawowej nr 2 we Wloctawku, ul. Zytnia 47'

15. Uchwala Nr XVI/23/2016 Rady Miasta wioclawek z dnia 29 lutego 2016r. w sprawie

przyjqcia stanowiska dotyczqcego poparcia projektu Uchwaly sejmowej w sprawie

ustanowienia Roku 2017 Rokiem Rzeki Wisly.

16. Uchwala Nr XV:/24/2OL6 Rady Miasta wlociawek z dnia 29 lutego 2016r.

zmieniajqca uchwatq w sprawie wskazania Wiceprzewod n iczqcego Rady Miasta do

wykonywania niekt6rych czynno5ci w stosunku do Przewodniczacego Rady Miasta

Wtoclawek.
17. Uchwala Nr xvl/25/2016 Rady Miasta wtoclawek z dnia 29 lutego 2016r. w sprawie

zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wlocfawek na 2016

rok.
l8.uchwala Nr xvt/26/2016 Rady Miasta wloclawek z dnia 29 lutego 2016r. w sprawie

podtrzymania stanowiska wyra2onego w Uchwale Nr xxlv/774/20t2 z dnia 30

sierpnia2012rokuwsprawierozpatrzeniaskargieanafnadzia|anie
Prezvdenta Miasta Wloclawek.

19. Uchwala Nr xvl/27 /2OL6 Rady Miasta Wioclawek z dnia 29 lutego 2015r' w sprawre

przekazania wniosku.

Protok6l soorzadzile:
Jolanta Skladanowska
Gi6wny Specjalista BRM


